
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان خبرداد:  

آمادگی اصفهان برای کشت بهنگام پاییزه

معاون مهندسی و ساخت اداره 
کل راه و شهرسازی استان:
۵۰ کیلومتر مسیر 

بزرگراهی در اصفهان 
امسال بهره برداری 

می شود

 نقطه ضعف بهترین تیم لیگ برتر کجاست؟
 وقتی »مورایس« 
خوش شانس است

6

3

3

3

3

آغاز توزیع ۹ هزار و ۸۰۰ تن شکر دولتی برای 
تنظیم بازار

 ۷۵۰ میلیون دلار کالا از گمرکات اصفهان
 صادر شد

هم اتوبوس هست، هم بلیت
مدیرکل راهداری استان اصفهان در  بازدید از  پایانه 
مسافربری کاوه و بررسی روند اعزام زوار به کربلا :

امام حسین )ع( 
بدهکار هیچ کس 

نخواهد ماند

برای جبران ترک 
فعل گذشتگان، تمام 

سختی ها را به جان 
می خریم

زائران اربعین برای 
بازگشت برنامه ریزی 

کنند 
 تسلط و مهارت نیروهای خدمات شهری اصفهان 

بر پاکیزگی شهر کربلا
5 57

7

8

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

یکشنبه  12  شهریور  14۰2
1۷  صفر  144۵

3  سپتامبر 2۰23
 شماره 3۸۹6    

۸ صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

zayanderoodonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

رنا
 ای

س:
عک

حفظ آب حفظ زندگی است



یکشنبه  12  شهریور  1402 /  17  صفر  1445  /  3  سپتامبر    2023 / شماره 3896 

 فرماندار فریدن: 

چالش های حوزه مسکن، نتیجه سیاست های دولت گذشته است
فرماندار شهرســتان فریدن در اســتان اصفهان گفــت: چالش های فعلی حوزه مســکن، نتیجه 
سیاست های دولت گذشــته در ایجاد وقفه برای فرایند طبیعی احداث مسکن در کشور است.به 
گزارش ایرنا؛ عزیزا...عباسی روز جمعه در حاشیه کلنگ زنی و بهره برداری از طرح های »هفته دولت« 
در شهرســتان فریدن افزود: دولت قبل پروژه های مسکن سازی را از اولویت خارج کرد و با نسبت 
دادن تعابیر ناشایست به اینگونه پروژه ها، فرصت هشت ساله برای احیای این بخش را از دست داد.

وی افزود: این در حالیســت که اگر احداث مســکن فرآیند طبیعی خود را ادامه می داد اکنون با 
قیمت های افسارگسیخته در این بخش مواجه نبودیم.عباسی با بیان اینکه آغاز طرح »نهضت ملی 
مسکن« در دولت سیزدهم با هدف جبران عقب ماندگی ها و انفعال ها در این بخش است، افزود: 
تاکنون ۲۸۲ نفر از ســاکنان فریدن در قالب این طرح صاحب زمین شده اند و به ۱۶۲ نفر دیگر نیز 
امسال در »هفته دولت« زمین واگذار شد.فرماندار فریدن تصریح کرد: اهتمام دولت سیزدهم به 
اتمام پروژه های نیمه تمام و احیای واحدهای تولیدی راکد نیز از دیگر رویکردهای راهگشای دولت 

سیزدهم بوده است.
وی، ساماندهی شهرک ۴۳ هکتاری گلخانه ای شهر دامنه، بهسازی مسیرها در محدوده پل زیرگذر 
درختک و ناسیونال، آغاز اجرای طرح نیمه تمام ورودی های شرقی و غربی شهر داران و ساماندهی 
پساب فاضلاب این شــهر را از جمله چالش های شهرستان فریدن عنوان کرد که در دولت فعلی به 
نتیجه مناسبی رسیده است.فرماندار فریدن افزود: از آغاز دولت سیزدهم تاکنون در مجموع ۶ هزار 
میلیارد ریال اعتبار به این شهرستان تخصیص یافت که امسال با ۲ هزار و ۲۰۰ میلیارد ریال ۱۰۶ پروژه 
کلنگ زنی و به بهره برداری رسید.عباسی، احداث بوستان و مدرسه، اجرای جدول، کانیو، زیرسازی 
و آسفالت معابر، سنگ کاری، اصلاح شبکه آب آشــامیدنی پایش تصویری، بهره برداری از زمین 
چمن مصنوعی، تکمیل میدان ورودی و باندهای کندروی روســتایی، ایمن سازی محورها، خرید 
ماشین آلات خدماتی و احداث گلخانه در بخش های مرکزی و زنده رود و شهرهای این شهرستان 
را از جمله پروژه های امسال هفته دولت در شهرستان فریدن برشمرد.وی افزود: توسعه و تقویت 
زیرساخت های مخابراتی، تکمیل سالن های ورزشی و خوابگاه ها، طرح های جهادی روستاها در 
حوزه برق، لوله گذاری طرح های انتقال آب و بازسازی و مرمت قنات ها از دیگر اقدامات در منطقه 
بوده است.فرماندار فریدن خاطرنشان کرد: دولت ســیزدهم، خدمت رسانی به مردم را سرلوحه 
کار خود قرار داده است و در این مسیر از هیچ تلاشــی فرو گذار نیست.به گزارش ایرنا؛ به مناسبت 
هفته دولت ۱۰۶ پروژه در فریدن با حضور نادر آخوندی یزدی، رییس دفتر امور شهری و شوراهای 

استانداری اصفهان و شماری از مسوولان محلی کلنگ زنی و به بهره برداری رسید.
 

پیازی که اشکِ کشاورز را درمی آورد
این روز ها، پیازکاران فریدونشهری مشغول برداشت محصول هستند؛ پیازی که خرید ارزان آن، 
به کشاورزان ضرر می زند.به گزارش خبرگزاری صداوسیمای مرکز اصفهان؛ مسئول زراعت جهاد 
کشاورزی شهرســتان فریدونشهر، سطح زیر کشت پیاز امســال را ۲۶۰ هکتار اعلام کرد و گفت: 
پیش بینی می شود امسال بیش از ۲۰ هزار تن پیاز از اراضی کشاورزی شهرستان برداشت شود.

حمیدرضا چیانی، متوسط برداشت پیاز را در هر هکتار، ۸۰ تن اعلام کرد و گفت: در این شهرستان، 
پیاز سفید، زرد و قرمز کشت می شــود.وی، بازار مصرف پیاز این شهرستان را شهر های اصفهان، 
مشهد، اردبیل، قم، تهران و تبریز عنوان کرد و گفت: پیاز در این شهرستان  اوایل فصل بهار به صورت 
نشایی کشت و از نیمه مرداد تا اواخر شــهریور هم برداشت می شود.چیانی با بیان اینکه در موقع 
کاشت، داشت و برداشت پیاز، بیش از سه هزار نفر روز کارگر فصلی مشغول به کار می شوند، گفت: 
مهم ترین مشکلات پیازکاران شهرستان در فصل کشت و برداشت محصول، کمبود کارگر، قیمت 

پایین محصول در موقع برداشت، هزینه های بالای نشای پیاز و سم و کود است.

فرماندار نایین خبرداد:

بهره برداری از ۴۰ پروژه در حوزه زیرساختی و عمرانی در نایین

فرماندار نایین گفت: در شهریور ماه سال جاری ۴۰ پروژه با اعتباری بالغ بر 
۱۴۵۰ میلیارد تومان در نایین به بهره برداری رسیده است.

به گزارش خبرگزاری فارس از نایین، در تاریخ هر ملت، فراز و نشیب های 
تلخ و شــیرینی وجود دارد که تعیین کننده سرنوشت و سازنده فرهنگ 
آن ملت است، نظام جمهوری اسلامی در ایران به رهبری بزرگ مردی که 
جهان مانند او را کمتر به خود دیده است و همچنین جان فشانی فرزندان 
فداکار این مرز و بوم، حرکت خود را آغاز کرد که در این میان، شهادت دو 
شخصیت فداکار اسلام، رجایی و باهنر که به آتش کین منافقان سوختند، 

فصلی از شهادت را به نام »هفته دولت« در تاریخ انقلاب گشوده است.
دولت شهید رجایی، نخســتین دولت و مکتبی بود که پس از حاکمیت 
لیبرال ها بر کشــور، عهده دار امور شــد، این دولــت در آن دوره بحرانی، 
بیشترین تلاش و کوشــش را برای خدمت به اهداف مقدس انقلاب از 

خود نشان داد تا آنجا که جان خویش را بر سر آن نهاد.
امروز به برکت این خون شهدا و انقلاب شکوهمند اسلامی شاهد پیشرفت 
کشــور در همه ابعاد هســتیم که با مجاهدت های مردم شریف ایران، 
اتفاقات مثبتی در حوزه عمران و آبادانی، ســازندگی و شکوفایی کشور 
رخ داده اســت.محمد کریمی، فرماندار شهرستان نایین در گفت و گو با 
خبرنگار فارس در نایین اظهار کرد: خدمتگزاران نظام مقدس جمهوری 

اسلامی ایران در دولت ســیزدهم با حضور مستمر در میان مردم سعی 
کرده اند فاصله میان مسئولان و مردم را به کمترین حد ممکن برسانند 
و در راستای رفع مشــکلات قدم بردارند.وی با اشــاره به بیانات مقام 
معظم رهبری مبنی بر اینکه جهاد تبیین باید به صورت ویژه مورد توجه 
کارگزاران نظام اسلامی قرار گیرد، گفت: مسئولان و دلسوزان نظام در هر 
لباسی که هستند، باید به موضوع تبیین دستاوردهای انقلاب بپردازند 
که در این راســتا اصحاب رســانه نیز ماموریت خطیری بر عهده دارند و 
می توانند با ایجاد امیدآفرینی در جامعه و انعکاس خدمات دولت نسبت 
به تنویر افکار عمومی پرداخته و نقشه های شوم دشمنان را که همواره در 
صدد سیاه نمایی و وارونه جلوه دادن حقایق هستند، نقش بر آب کنند.

کریمی تصریح  کرد: در شهریور ماه سال جاری ۴۰ پروژه با اعتباری بالغ 
بر ۱۴۵۰ میلیارد تومان در نایین به بهره برداری رسیده است که با توجه به 
برگزاری مراسم اربعین و لزوم حضور آحاد مردم به عنوان ولی نعمتان 
انقلاب در  برنامه های شهرستان، بخشی از این پروژه ها پس از ماه صفر 
افتتاح خواهند شد.فرماندار نایین خاطرنشان کرد: برای این پروژه ها ۱۴۰ 
میلیارد تومان از محل اعتبارات دولتی و ۱۳۱۰ میلیارد تومان از اعتبارات 
بخش خصوصی تامین شده اســت که با بهره برداری این طرح ها، ۵۱۹ 
نفر به صورت مستقیم و ۵۴۸ نفر به صورت غیر مستقیم مشغول به کار 

می شــوند.وی ادامه داد: این پروژه ها در حوزه های زیر ساختی از جمله 
برق رسانی، گازرسانی، خطوط انتقال آب، حوزه بهداشت و درمان، لایروبی 
قنوات، اجرای طرح های هادی روستاها، روکش آسفالت معابر شهری و 
روستایی، طرح های مخابراتی، طرح های منابع طبیعی و زیست محیطی 
و خدمات شهری و طرح های زیربنایی واحدهای صنعتی و معدنی است.

کریمی با اشاره به اینکه در روزهای گذشــته با حضور مسئولان کشوری 
۲ پروژه صنعتی و معدنی با اشتغال زایی مســتقیم بیش از  ۲۶۰ نفر به 
بهره برداری رسیده است، بیان کرد: عملیات اجرایی ۱۰ پروژه با اعتباری 
بالغ بر ۷۰ میلیارد تومان در حوزه های برق رسانی، فرهنگی و عمرانی در 
روزهای آینده آغاز خواهد شد. فرماندار شهرستان نایین با اشاره به تسریع 
در اجرای  طرح نهضت ملی مسکن، بیان کرد: یکی از مهم ترین اقدامات 
در حوزه مسکن این شهرســتان، تصویب اجرای فاز جدید این طرح در 
شــهرهای نایین، انارک و بافران به صورت ویلایی اســت که با پیگیری 

فراوان مسئولان رقم خورد.
وی با اشاره به حمایت های دولت از شــهرداری ها و بنیاد مسکن برای 
روکش آســفالت معابر عنوان کرد: در طول دو سال گذشته در مجموع با 
اختصاص بیش از ۲۲۰۶ تن قیر رایگان از سوی دولت بسیاری از معابر 

شهری و روستایی شهرستان نایین آسفالت شده است.

مدیرعامل ســازمان آتش نشانی کاشــان گفت: در 
مردادماه گذشته از ۳۵۳ مورد از اماکن شهری توسط 
آتش نشــانی بازدید انجام شده است.سیدمصطفی 
محتشــمیان در گفت و گو با خبرنگار مهر با اشاره به 
اینکه قبل از وقوع هر حادثه تدابیر لازم باید اندیشیده 
شــود، اظهار داشــت: آموزش های ایمنی - عمومی 
و آتش نشــانی برای ۳۵۰ نفر از شــهروندان کاشانی 
در تیر ماه ســال جاری به صورت تئوری و عملی اجرا 
شده است.وی ضمن اعلام شــروع مجدد دوره های 
آتش نشــان داوطلب در قالب طرح هر شهروند یک 
آتش نشــان ابراز داشــت: مربیان و کارشناسان این 
ســازمان آموزش های لازم در زمینه اصــول ایمنی و 
ضرورت رعایت آنها، علل ایجاد حوادث و حریق، نحوه 
ارتباط با شماره ۱۲۵ آتش نشــانی، چگونگی مقابله 

با آتش ســوزی در لحظات اولیه، نحوه اســتفاده از 
خاموش کننده های دســتی جهت آتش سوزی های 
مختلف همچنین ارائه موارد ایمنی جهت پیشگیری از 
وقوع حوادث را برای شهروندان داوطلب، پرسنل ادارات 
و نهادها و ارگان ها، شــرکت ها و کارگاه هــا، دوره اول 
متوسطه انجام داده اند.مدیرعامل سازمان آتش نشانی 
کاشــان با تاکید بر اهمیت، ضرورت و مستمر بودن 
آموزش های ضمــن خدمت برای آتش نشــانان، به 
برگزاری پنج دوره آموزشی بدو ورود پرسنل شهرداری 
قمصر، رفتار شناسایی حریق، کار بابالابر هیدرولیکی 
لجور، آشنایی با برق فشار قوی برای پرسنل شهرداری 
شمال اســتان اصفهان، آشــنایی با برق فشار قوی و 
نحوه عملکرد آتش نشانان اشاره کرد.وی اضافه کرد: 
در ماه گذشته تعداد ۳۵۳ مورد بازدید و بازرسی ایمنی 

از اماکن و ســاختمان های شهری توسط کارشناسان 
بخش پیشگیری سازمان با اولویت اماکن عمومی و 
مهم انجام و گزارشات کاربری های نا ایمن به مقامات 
مسئول اجرایی و قضایی ارسال شده که این کاربری ها 
شــامل: مراکز مســکونی، درمانی، صنعتی، تجاری، 
تفریحی و اداری بوده است.محتشمیان ضمن اشاره به 
فعالیت کمیته کارشناسی و علت یابی حوادث و حریق 
با ۶۵ مورد گزارش علت یابی بیان کرد: برای ۶۳ مورد 
دستورالعمل ایمنی جهت کاربری های مختلف شهری 

صادر شده است.

 مدیرعامل سازمان آتش نشانی کاشان مطرح کرد:

بازدید 353 مورد از اماکن شهری توسط آتش نشانی کاشان

رییس اداره میراث کاشان با بیان اینکه ۹۶۰ میلیارد ریال ویژه صیانت از میراث فرهنگی کاشان اختصاص پیدا کرد، گفت: ساخت موزه گیوه نشلج کاشان در دستور کار قرار 
گرفت.به گزارش خبرگزاری تسنیم از  کاشان، احمد دانایی نیا در نشست خبری با اصحاب رسانه با بیان اینکه دو کارگروه میراث روستایی و میراث شهری تشکیل داده 
شد، اظهار داشت: سعی شده است تا جاذبه های گردشگری کاشان منحصر به نقاط خاص نباشد و مناطق مختلفی را به گردشگران معرفی کنیم.وی افزود: امسال از 
محل سفر ریاست جمهوری و تملک دارایی و بودجه ملی ۹۶ میلیارد ریال سهم ما برای صیانت از میراث فرهنگی شهرستان کاشان بود که این اعتبار به ۱۶ پروژه اختصاص 
پیدا کرد و هر دو هفته یک بار جلسه بررسی میزان پیشرفت پروژه ها بررسی می شود.رییس اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری شهرستان کاشان با بیان 
اینکه امسال ردیف بودجه هایی برای کاشان اختصاص پیدا کرد که تا پیش از آن نبود، ابراز داشت: ساماندهی و توسعه باباافضل مرق یکی از پروژه هاست به نحوی که 
۲۰۰ متر صحن اضافه می کنیم و گنبد امامزاده ازوار و ... از دیگر پروژه ها بود.وی گفت: سال گذشته دو روستا و یک باغ شهر را برای ثبت ملی اقدام کردیم به نحوی که برای 
روستای پنداس ۱۰۰میلیون تومان اعتبار تخصیص پیدا کرد و از سوی دیگر نیز مصوبات خوبی برای حفاظت از میراث روستایی نیز به ثبت رسید.دانایی نیا ضمن اشاره 
به ثبت جهانی کاشان به عنوان شهر جهانی نساجی سنتی تصریح کرد: از سال گذشته مقدمات پیگیری ثبت این مهم انجام شد و کارشناسان بین المللی دو روز در این 

شهرستان حضور داشتند و به ارزیابی پرداختند و از این رو برنامه ای را برای برپایی جشن فاخر در آبان ماه پیش بینی شده است.

خبر روز960 میلیارد ویژه صیانت از میراث فرهنگی کاشان اختصاص پیدا کرد

بهره برداری از مخزن ذخیره آب شرب در منطقه براان و کراج
مخزن ذخیره ۲۵۰ متر مکعبی آب شرب در منطقه براان و کراج اصفهان به بهره برداری رسید.به گزارش 
ایسنا، مهران زینلیان، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان در آیین افتتاح این پروژه، گفت: 
بسیار خوشحال هستیم که با بهره برداری از این پروژه آب شرب ۳ روستا در منطقه براان و کراج به صورت 
پایدار تامین می شود.وی افزود: انتظار می رود روند خدمت رسانی به مردم همچنان ادامه یابد تا مردم 
در ســایه این نظام از خدمات بهتر و بیشتری در شهرها و روستاها بهره مند شــوند.در ادامه این مراسم 
مدیرعامل آبفای استان اصفهان با بیان اینکه این پروژه با مشارکت یکی از خیرین منطقه عملیاتی شد، 
افزود: زمین احداث این مخزن را  حاج آقا بذرافشان در اختیار آبفا قرار داد تا با احداث این مخزن اهالی 
روستای کلودان و روستاهای هم جوار از آب شرب پایدار بهره مند شوند.حسین اکبریان با بیان اینکه علاوه 
بر افتتاح مخزن ۲۵۰ متر مکعبی آب شــرب منطقه براان و کراج دیگر پروژه های عمرانی برای خدمت 
رسانی بهتر به  ۱۰۰ هزار نفر مردم این منطقه مورد بهره برداری قرار می گیرد، تصریح کرد: طرح تقویت و 
بازسازی ایستگاه پمپاژ آب بین راهی کبوتر آباد، آزمایشگاه آب و ساختمان اداری آبفا براان و کراج از دیگر 
پروژه های قابل افتتاح در این منطقه است. وی با اشاره به اینکه منطقه براان و کراج شامل یک شهر و ۶۹ 
روستاست، خاطرنشان کرد: در تابستان سال جاری آب شرب شهر زیار و ۶۸ روستا به صورت پایدار تامین 
شد و با بهره برداری از پروژه مخزن ذخیره ۲۵۰ مترمکعبی از این به بعد  آب شرب روستای عباس آباد نیز 
به صورت پایدار تامین می شود.مدیرعامل آبفای استان اصفهان با بیان اینکه تاکنون برای جمعیت ۴۹ هزار 
نفری منطقه براان و کراج بیش از ۳۰ هزار انشعاب آب واگذار شده است، اظهار کرد: تمام تلاش ها جهت 
تامین ۲۷۰ لیتر در ثانیه  آب شرب مورد نیاز این منطقه در دستور کار قرار دارد این در حالیست که مصرف 

سرانه آب ساکنان شهر و روستاهای منطقه براان و کراج حدود ۱۳۱ لیتر در شبانه روز است.
 

بهره برداری از 4 طرح عمرانی، خدماتی و صنعتی در 
شهرستان مبارکه با بیش از 173 میلیارد تومان هزینه

۴ طرح عمرانی، خدماتی و صنعتی با بیــش از ۱۷۳ میلیارد تومان هزینــه در دو بخش دولتی و 
خصوصی در شهرســتان مبارکه به بهره برداری رســید.فرماندار مبارکه گفت: این طرح ها شــامل 
ساختمان اداری آتش نشانی شهر مجلسی، شرکت های تولیدی قطعات لوازم خانگی پلاستیکی و 
شرکت تولید کننده نخ های poy با ایجاد شغل برای ۵۲ نفر در شهرک صنعتی مبارکه و یک خانه بوم 
گردی در شهر زیباشهر است.علیرضا حسینی افزود: همچنین ساخت مجموعه خیرساز آموزشی، 
فرهنگی و ورزشی ۶ کلاسه متوسط اول زنده یاد حاج رجبعلی حر با ۲۰ میلیارد تومان اعتبار در زمینی 

به مساحت ۲ هزار و ۴۰۰ مترمربع در شهر دهسرخ آغاز شد.
 

شهردار کاشان خبر داد:

ابلاغ طرح تدقیق محدوده بازآفرینی شهری کاشان
شهردار کاشان گفت: طرح تدقیق محدوده بازآفرینی شهری کاشان ابلاغ شد.کیومرث محمدپور 
در گفت و گو با خبرنگار مهر با اشاره به بافت تاریخی شهر کاشان اظهار داشت: بافت تاریخی هویت 
یک شهر است و از این رو شهرداری کاشان برای حفظ و مرمت این بافت تمام تلاش خود را انجام 
می دهد.وی با اشاره به تعامل مطلوبی که بین شهرداری کاشان و میراث فرهنگی وجود دارد، ابراز 
داشت: تعامل بین دستگاه ها نتیجه ای جز خدمت به مردم ندارد و از این رو شهرداری کاشان آماده 
است با همه دستگاه ها همکاری کند.شهردار کاشــان یکی از موضوعات مهم در شهرداری را طرح 
بازآفرینی شهری کاشان دانست و تصریح کرد: با پیگیری های انجام شده توسط دبیرخانه ستاد 
بازآفرینی شهرستان کاشان و اداره طرح های تفصیلی شهرداری کاشان، طرح تدقیق محدوده های 

بازآفرینی شهری کاشان توسط استاندار محترم اصفهان ابلاغ شد.
وی با اشاره به اینکه محدوده ابلاغ شده یک هزار و ۲۴۷ هکتار است، گفت: از این بین ۵۴۰ هکتار 

مربوط به بافت تاریخی و ۷۰۷ هکتار هم مربوط به بافت ناکارآمد شهر کاشان بوده است.

اخبار

 فعالیت 30 موکب در 
مراسم جاماندگان اربعین 

اردستان
فرمانــدار اردســتان گفت: موضوع مراســم 
جاماندگان اربعین هم در صبح اربعین در شهر 
زواره از میادین اصلی به محــل نینوای زواره 
انجام خواهد شــد و ۳۰ موکب خدمت رسانی 
می کنند .بــه گــزارش خبرگزاری تســنیم از  
اردستان ، سیدمحمدهادی احمدی طباء در 
جلسه ستاد اربعین با تســلیت این روز اظهار 
داشت: اربعین ایام خاصی است و دل ها هم 
کربلاست و در طریق عشق و مسیری که بین 
نجف و کربلاســت قرار دارد و در شهر اردستان 
فضاسازی های خوبی به مناسبت اربعین انجام 
شد و رسانه ها آن را پوشش داده اند.وی افزود: 
موضوع اربعین فقط مختص روز اربعین نیست 
و امامزادگان کل شهرستان اردستان باید در این 
ایام روضه خوانی داشته باشند که اداره اوقاف 
آن را پیگیری خواهد کرد و تا ۲۸ صفر مستمر 
باشد و مسائل تبیینی هم صورت گیرد.فرماندار 
شهرســتان اردســتان با بیان اینکه مراســم 
جاماندگان اربعین در شهر زواره برگزار می شود، 
گفت: توســط ادارات خدماتی کمک هایی به 
موکب های ویژه روز اربعین انجام می شود؛ اما 
آنچه مسلم اســت تمامی خدمات به صورت 
مردمی و در قالب ایستگاه  های صلواتی انجام 
می شود که در سال گذشــته ۲۵ موکب بوده و 
امسال با اضافه شدن موکب های فرهنگی این 
تعداد به ۳۰ موکب افزایش پیدا کرده اســت.

وی ابراز داشت: جلساتی با مسئولان موکب ها 
انجام شده اســت و در حد توان کمک هایی به 
آن ها صورت می گیرد و مســیر خودرویی در 
بلوار جدید ایجاد می شود و هماهنگی شده تا 
در مسیر راهپیمایی خودرویی حرکت نکند تا 
امنیت راهپیمایی کنندگان تامین شود.احمدی 
طباء بیان کرد: شهرداری زواره می تواند به هر 
شــکل ممکن حال و هوای شهر را عوض کنند 
و با نصب تلویزیون شــهری پخش مستقیم 
حرم کربلا را داشــته باشیم و بیشترین تجمع 
مردمی نیر در محل نینواســت که می توانند از 
فعالیت های فرهنگی در آن محل اســتفاده 

کنند.

 در شهریور ماه سال جاری ۴۰ پروژه با اعتباری بالغ 
بر ۱۴۵۰ میلیارد تومان در نایین به بهره برداری رسیده 
است که با توجه به برگزاری مراسم اربعین و لزوم 
حضور آحاد مردم به عنوان ولی نعمتان انقلاب در  
برنامه های شهرستان، بخشی از این پروژه ها پس از 

ماه صفر افتتاح خواهند شد

با مسئولان

اطلاعیه

نظر به اینکه اینجانب نجاتعلی مردانی مرداسی دارای ملک مسکونی درشهر سده لنجان به آدرس: خیابان امام - جنب فرهنگسرا - پلاک۴۶ و درحال 

ساخت وساز می باشم چنانچه مالکین همسایگان ضلع غربی اعتراضی به سایه اندازی دارند ظرف مدت یک ماه از تاریخ انتشار آگهی اعتراض خود 

را به شهرداری اعلام نمایند.

اطلاعیه

نظر به اینکه اینجانب حسین لیرابی دارای ملک مسکونی درشهر سده لنجان به آدرس: اراضی شهرک نگین - پلاک۹۴ و درحال ساخت و ساز می  باشم 

چنانچه مالکین همسایگان ضلع شمال غربی پلاک ۹۵ اعتراضی به ســایه اندازی دارند ظرف مدت یک ماه از تاریخ انتشار آگهی اعتراض خود را به 

شهرداری اعلام نمایند.

استان
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مدیرکل گمرکات استان اصفهان:

 750 میلیون دلار کالا از گمرکات اصفهان
 صادر شد

مدیرکل گمرکات اســتان اصفهان از صادرات ۹۰۹ هزار تن کالا به ارزش ۷۵۰ میلیون و ۶۳۲ هزار 
دلار از طریق گمرکات استان طی پنج ماهه امسال خبرداد.

رسول کوهستانی پزوه در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: صادرات از طریق گمرکات استان 
اصفهان از ابتدا تا پایان مرداد ســال جاری به میزان ۹۰۹ هزار تن و به ارزش ۷۵۰ میلیون و ۶۳۲ 
هزار دلار بوده که در مقایسه با مدت مشابه ســال قبل، از لحاظ وزنی ۱۱ درصد و حیث ارزش ۳۷ 

درصد افزایش داشته است.

476 قلم کالا از اصفهان به خارج از کشور صادر شد
وی، اقلام صادراتی گمرکات اســتان اصفهــان را ۴۷۶ نوع کالا برشــمرد و در خصوص ارزش و 
ســهم عمده محصولات صادراتی افزود: چدن آهن و فولاد ۳۷۰ میلیون دلار با ســهم ۴۹ درصد، 
محصولات پتروشیمی ۱۱۴ میلیون دلار با سهم ۱۵ درصد، محصولات از آهن و چدن ۴۹ میلیون 
دلار با ســهم هفت درصد، محصولات لبنی ۴۶ میلیون دلار با ســهم ۶ درصد و فرش ماشینی و 

دستباف ۴۰ میلیون دلار با سهم پنج درصد بودند.
مدیرکل گمرکات استان اصفهان، تعداد کشورهای هدف صادرات از طریق گمرکات استان اصفهان 
۷۹ کشــور اعلام و تصریح کرد: طی این مدت ارزش صادرات به عــراق ۲۷۶ میلیون دلار بوده که 
نسبت به سال گذشته ۳۳ درصد افزایش داشته، ارزش صادرات به پاکستان ۱۸۲ میلیون دلار با 
۷۴ درصد رشد، ترکیه ۶۰ میلیون دلار با ۳۵ درصد رشد، افغانستان ۵۳ میلیون دلار و با ۸۰ درصد 
افزایش بوده و امارات متحده عربی ۴۳ میلیون دلار است که ۶ درصد کاهش صادرات نسبت به 

مدت مشابه سال قبل نشان می دهد.

واردات 270 میلیون دلار کالا طی پنج ماه
کوهستانی پزوه در خصوص واردات کالا از طریق گمرکات اســتان اصفهان اظهار داشت: در پنج 
ماهه امســال ۵۶ هزار و ۸۷۲ تن کالا به ارزش ۲۷۰ میلیون دلار از طریق گمرکات استان اصفهان 
ترخیص شده  که در مقایسه با مدت مشابه سال قبل از نظر وزن هشت درصد رشد و از حیث ارزش 

۱۴ درصد افزایش داشته است.
وی، عمده کالاهای وارداتی گمرکات استان اصفهان را ماشین آلات خطوط تولید، اجزا و قطعات 
و مواد اولیه مورد نیاز واحدهای تولیدی برشــمرد و بیان داشــت: طی این مدت ماشین آلات و 
دســتگاه های مکانیکی ۷۹ میلیون دلار با ســهم ۲۹ درصد، ماشین آلات و دســتگاه های برقی 
۶۷ میلیون دلار با ســهم ۲۵ درصد، چدن و آهن و فولاد ۳۹ میلیون دلار با سهم ۱۵ درصد، الیاف 
سنتینک ۱۴ میلیون دلار با سهم ۵ درصد و اجزا و محصولات گوناگون شیمیایی ۸ میلیون دلار با 

سهم ۳ درصد از طریق گمرکات استان اصفهان درصد ترخیص شده است.

چین در صدر مبادی واردات کالا به اصفهان
مدیرکل گمرکات استان اصفهان در خصوص مهم ترین کشورهای مبدأ واردات به گمرکات استان 
اصفهان خاطرنشــان کرد: طی این مدت چین ۷۹ میلیون دلار با ۴۸ درصد رشد، امارات متحده 
عربی ۵۵ میلیون دلار با سه درصد رشد، ترکیه ۵۴ میلیون دلار با ۱۱ درصد رشد، عمان ۱۷ میلیون 
دلار با ۳۸۸ درصد رشد و آلمان ۱۷ میلیون دلار با ۱۶ درصد رشد مبدا واردات کالا به مقصد گمرکات 

استان اصفهان هستند.
کوهستانی پزوه، میزان درآمد گمرکات استان اصفهان را ۱۲ هزار و ۴۰ میلیارد ریال برشمرد و اظهار 
داشت: در پنج ماهه نخست سال ۱۴۰۲ درآمد گمرکات استان اصفهان نسبت به مدت مشابه سال 

قبل ۴۴ درصد رشد داشته است.

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان خبرداد:

آمادگی اصفهان برای کشت بهنگام پاییزه

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان 
از آمادگی برای کشت بهنگام پاییزه در سال زراعی جدید و تامین بذر، 
کود و سوخت مورد نیاز کشــاورزان خبرداد.اصغر رستمی در گفت وگو 
با خبرنگار مهر اظهار داشــت: با توجه به برنامه ریزی وزارت نیرو برای 
منابع آبی در جدول منابع و مصارف، قول های مســاعدی داده شــده 
مبنی بر اینکه امسال بتوانیم کشــت پاییزه اصفهان را بهنگام و در زمان 
خود انجام دهیم.وی خاطرنشان کرد: بهترین زمان برای کشت پاییزه 
و کاشت غلات در استان اصفهان، در بخش مرکزی و حاشیه زاینده رود 
حداکثر تا اواخر آبان ماه یا اوایل آذر ماه است و به بیان دیگر باید پیش از 
آغاز یخبندان دوره کشت تمام شده باشد.معاون بهبود تولیدات گیاهی 
سازمان جهاد کشاورزی اســتان اصفهان ابراز داشت: امید است پاییز 

پیش رو آب به موقع در اختیار کشاورزان اصفهانی قرار گیرد.

سطح زیرکشت با توجه به محدودیت منابع آبی رعایت شود
رستمی افزود: لازم است کشــاورزان با توجه به منابع و حجم آبی که در 
اختیار دارند سطح زیر کشــت را رعایت کنند و توسعه بی رویه سطح زیر 
کشت نداشته باشــند به دلیل اینکه باید برنامه های اوایل بهار را مد نظر 
داشته باشیم و آن ایام با مشکل کم آبی مواجه نشویم و سطوحی که کشت 

می شود بتواند به نتایج بهتر و قابل قبولی برسد.وی با بیان اینکه سازمان 
جهاد کشاورزی اســتان اصفهان نیز اقدام به تهیه نهاده های کشاورزی 
کرده است، گفت: حدود ۱۰ هزار تن انواع بذر گندم و جو که از نیازهای اولیه 
کشت پاییزه است، تهیه کردیم.معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد 
کشاورزی استان اصفهان اضافه کرد: امید است در اولین فرصت ممکن 
بذور از طریق مراکز و شبکه های توزیع در سطح استان در اختیار کشاورزان 
قرار گیرد.رستمی خاطرنشان کرد: این شبکه های توزیع بذر، تعاونی های 
تولید و تعاونی های روستایی و بخش خصوصی در سطح استان هستند.

کود و سوخت تامین شد
وی ادامه داد: انواع کودهای شــیمیایی که به عنــوان یکی از نهاده ها و 
نیاز اولیه بخش کشاورزی اســت تاکنون تامین و توزیع شده است و 
در ادامه کودهای مورد نیاز ذخیره شده در استان طبق برنامه ریزی در 
اختیار شهرستان ها قرار می گیرد.معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان 
جهاد کشاورزی اســتان اصفهان با بیان اینکه ماشین آلات کشاورزی 
به سوخت نیاز دارد، اظهار داشت: هماهنگی های لازم با شرکت پخش 
فرآورده های نفتی انجام و برای میزان قابل ملاحظه سوخت مورد نیاز 
بخش کشاورزی برنامه ریزی شده است که کشــاورزان با مراجعه به 

سامانه مربوطه می توانند سوخت را دریافت کنند.رستمی خاطرنشان 
کرد: سال زراعی جاری )۱۴۰۱- ۱۴۰۲( که روزهای پایانی آن را سپری 
می کنیم در حوضه زاینده رود آب بنا بر محدودیت ها دیر هنگام در اختیار 
کشاورزان قرار گرفت و کشت دیرهنگام خسارت های خاص خود را دارد.

وی ادامه داد: از جمله ویژگی های کشت دیرهنگام، بروز آسیب هایی در 
استقرار بوته و تراکم و ارتفاع بوته است؛ در این یک سال زراعی تا جایی 
که آب در اختیار کشاورزان اصفهانی قرار گرفت اراضی از تولید به نسبت 
خوبی برخوردار بودند و سال پیش رو با کشت بهنگام غلات پاییزه نتایج 
بهتری را شاهد خواهیم بود.به گزارش مهر، ســطح اراضی کشاورزی 
و باغی استان اصفهان ۵۶۸ هزار هکتار اســت. مجموع اراضی زراعی 
قابل کشت استان اصفهان حدود ۴۸۵ هزار هکتار است که در سال های 
نرمال از حیــث بارش حدود ۷۰ درصد آن به کشــت محصولات زراعی 
مانند انواع غلات، حبوبات و محصولات علوفه ای، جالیزی و انواع سبزی 
و صیفی اختصاص می یابد.بر اساس آمار اعلام شده از سوی سازمان 
جهاد کشاورزی استان اصفهان، تولید سالانه محصولات زراعی استان 
در شــرایط عادی حدود ۴.۶ میلیون تن و مجموع اراضی باغی استان 
نیز حدود ۸۵ هزار هکتار است و مجموع تولیدات باغی و گلخانه ای در 

شرایط عادی حدود ۸۸۶ هزار تن برآورد می شود.

 رییس ســازمان جهاد کشــاورزی اصفهان گفت: 
اصفهان یکی از تولیدکنندگان و تامین کنندگان اصلی 
محصولات دامی کشور است و تخم مرغ بیش از دو 

برابر نیاز در اصفهان تولید می شود.
مهــرداد مرادمند در گفــت و گو با خبرنــگار بازار با 
اشاره به اینکه اصفهان یکی از تولیدکنندگان اصلی 
محصولات دامی کشــور اســت و رتبــه اول تولید 
محصولات پروتئینی وابسته به دام و طیور را در کشور 
دارد، اظهار کرد: تولید بسیاری از این محصولات در 

داخل استان اصفهان بیشتر از میزان مورد نیاز است 
به نوعی که تخم مرغ بیش از دو برابر نیاز در اصفهان 

تولید می شود.
وی با با بیان اینکه این اســتان بالــغ بر ۱۳ درصد 
از تولیدات دام و طیور کشــور را به خود اختصاص 
داده اســت و نقش حیاتی در تامین امنیت غذایی 
را بر عهده دارد، تاکید کرد: تولید دام هایی که نیاز به 
آب بیشتری دارند به صورت قابل توجهی در استان 
اصفهان محدود شده  است اما زنجیره کاملی از تولید 
بوقلمون، تخم مرغ و شیر در استان اصفهان داریم 
وزنجیره های تولید درســایر تولیدات استان نیز رو 
به تکمیل است.رییس ســازمان جهاد کشاورزی 
اصفهان با بیان اینکه عملیــات به موقع آفت زدایی 

سبب شد هیچ یک از محصولات کشاورزی استان 
آسیب نبیند، تاکید کرد: در ســطح ۷۵ هزار هکتار 
از اراضی اســتان مبارزه با آفت »سن غلات« و در 
مســاحتی بالغ بر دو هزار و ۲۰۰ هکتار از اراضی نیز 
با آفت انواع ملخ اســتان اصفهان درطول یک سال 

اخیر مبارزه انجام شده است.
رییس سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان در 
ارتباط با دلیل اســتفاده از گوجه اصفهان در صنایع 
تبدیلی بیان کرد: امســال در مناطق جنوبی کشور 
شاهد رشد قابل توجه کشت گوجه فرنگی بودیم و در 
نتیجه قیمت پایین محصول در  استان موجب شد 
بیشترین مقدار آن برای تولید رب استفاده شده وبه 

کارخانه جات صنایع تبدیلی فرستاده شود.

 رییس سازمان جهاد کشاورزی اصفهان خبر داد:

تولید تخم مرغ به میزان 2 برابر نیاز اصفهان

اظهار نظر روز

 انواع کودهای شیمیایی که به عنوان یکی از نهاده ها و نیاز 
اولیه بخش کشاورزی است تاکنون تامین و توزیع شده 
است و در ادامه کودهای مورد نیاز ذخیره شده در استان 

طبق برنامه ریزی در اختیار شهرستان ها قرار می گیرد

مدیرکل راهداری استان اصفهان در بازدید از پایانه مسافربری کاوه و بررسی 
روند اعزام زوار به کربلا :

هم اتوبوس هست، هم بلیت
تاکنون ۹۷ هزار زائر اربعین حســینی، از طریق ناوگان اتوبوســرانی اســتان به کربلا اعزام شده اند.به 
گزارش خبرگزاری صداوســیمای مرکــز اصفهان؛ مدیرکل راهــداری و حمل و نقل جاده ای اســتان 
در حاشــیه بازدید از پایانه مســافربری 
کاوه اصفهان و بررســی رونــد اعزام زوار 
به کربلا گفت: با مســاعدت صنایع بزرگ 
اصفهــان و تامین اتوبوس، زائــران امام 
حسین )ع( روزانه با ۳۰۰ دستگاه اتوبوس 
به مرز ها منتقل می شوند.فرزاد دادخواه 
با بیان اینکــه در فروش بلیــت و تامین 
اتوبــوس، هیــچ مشــکل و محدودیتی 
نداریــم، گفــت: بــه مســافران کربلا به 
غیر از مســیر رفت، در مســیر برگشــت 
هم خدمــات دهی می شــود و ایــن برنامه تــا ۲۰ شــهریور ادامــه دارد.وی گفت: آمــار انتقال ۹۷ 
هزار زائر به مرز ها نشــان می دهد که نســبت به ســال گذشــته، ســفر ها ۳۸ درصد و تعــداد زائران 
 ۲۴ درصــد افزایش داشــته اســت.مدیرکل راهــداری و حمــل و نقل جــاده ای اســتان از زائران 
خواست برگشت خود را از کربلا به روز های آخر موکول نکنند تا خللی در روند انتقال مسافران پیش نیاید.

 
مدیر کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان خبرداد:

آغاز توزیع 9 هزار و 800 تن شکر دولتی برای تنظیم بازار
۹ هزار و ۸۰۰ تن شکر به قیمت دولتی برای تنظیم بازار در حال توزیع است.مدیر کل غله و خدمات 
بازرگانی استان اصفهان با تاکید بر اینکه هیچ کمبودی در ذخایر شکر استان اصفهان وجود ندارد، 
گفت: دولت برای حمایت از صنایع بزرگ و کوچک و همچنین اصناف تولیدی و تنظیم بازار ۹ هزار 
و ۸۰۰ تن تن شکر به قیمت دولتی در نظر گرفته که توزیع آن آغاز شده است.محسن ضیایی افزود: 
از این مقدار شکر سه هزار و ۵۰۰ تن به قیمت دولتی به منظور حمایت صنایع بزرگ مانند بیسکویت 
سازان، کیک، کلوچه و دیگر مصارف صنعتی در نظر گرفته شده است.وی گفت: برای رونق کسب 
و کار اصناف و حمایت از کارگاه های کوچک تولیدی، توزیع دو هزار و ۵۰۰ تن شکر به تولیدی های 
گز، شیرینی و قنادی ها و سایر اصناف مربوط آغاز شده اســت.مدیر کل غله و خدمات بازرگانی 
استان اصفهان افزود: دولت برای تنظیم و تعدیل قیمت های بازار مقدار سه هزار و ۳۰۰ تن شکر 
به قیمت دولتی در اختیار اتحادیه های کارگری، کارمنــدی و اتحادیه های فرهنگیان و همچنین 
کاسبان امین در نظر گرفته که در حال توزیع است.حدود ۵۰۰ تن برنج تایلندی وارداتی نیز برای 
تنظیم بازار به قیمــت دولتی جهت اتحادیه های کارگری، فرهنگیان و فروشــگاه های زنجیره ای 
در نظر گرفته شــده و متقاضیان می توانند برای دریافت معرفی به جهاد کشاورزی شهرستان ها 

اقدام به دریافت آن کنند.
 

تجلیل از 15 برگزیده بخش کشاورزی استان
در آئینی از کشــاورزان نمونه اســتان اصفهان تجلیل و قدردانی شــد.به گزارش خبرگزاری صدا 
و سیما، مرکز اصفهان؛ مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان اصفهان در مراســم تجلیل از ۱۵ نفر از 
برگزیدگان بخش کشاورزی گفت: کشــاورزی رکن اساســی تامین غذای مردم است که برای 
اســتفاده بهینه از آب باید از روش های نوین آبیاری در این بخش اســتفاده شود.محمدحسین 

احمدی افزود: هر جا مردم و دولت همراه شدند، کشور از ثمرات آن برخوردار شده است.

گزارش

کافه اقتصاد

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان گفت: ۱۲ هزار طرح عمرانی کوچک و بزرگ از ابتدای آغاز به کار دولت سیزدهم در ۹۰۰ روستای این استان اجرا 
شده است.به گزارش خبرگزاری تسنیم از اصفهان، به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری اصفهان، مهران زینلیان در آیین افتتاح ساختمان 
دهیاری روستای »ازیران« از روستاهای شرق شهرستان اصفهان، اظهار داشت: این تعداد طرح با اعتباری افزون بر ۱۶ هزار میلیارد ریال اجرا شده که نشانه توجه 
دولت به روستاها است.وی بیان کرد: اجرای این تعداد طرح در روستاهای استان اصفهان اتفاق بسیار خوبی است که می تواند زمینه ساز مهاجرت معکوس مردم از 
شهرها به روستاها باشد.معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان  تصریح کرد: مهاجرت معکوس در برخی روستاهای استان اصفهان در حال شکل گیری 
است و امروز مردم می دانند زندگی روستایی علاوه بر صفا و صمیمیت در کنار آن رفاه و آسایش بیشتری هم دارد.وی گفت: ۶۴ روستای بالای ۲۰ خانوار در استان 
اصفهان که فاقد دهیاری بودند در ۲ سال گذشته، صاحب دهیاری و از مزایای آن بهره مند شدند.زینلیان افزود: دهیاری زمینه گشایش خدمات دهی به روستاها 
را فراهم می کنند و دولت سیزدهم، توجه ویژه ای به توسعه و عمران روستاها دارد.وی یادآور شــد: افزون بر ۱۲۰ کیلومتر راه روستایی در سال گذشته و چند ماه 

ابتدایی امسال به مجموعه راه های روستایی استان اصفهان افزوده و حدود ۷۰۰ کیلومتر راه هم نوسازی و بهسازی شده است.

 اجرای 12 هزار طرح عمرانی در روستاهای استان اصفهان

ساخت نمونه اولیه 
»دامپ تراک«خودران 
ایرانی توسط محققان 

دانشگاه صنعتی اصفهان
محققان دانشــگاه صنعتــی اصفهان برای 
نخســتین بار در کشــور موفق به طراحی و 
ســاخت نمونه اولیه »دامپ تــراک« بدون 
راننده در مقیاس تحقیقاتی و کوچک شدند 
که در صنایــع معدنی کاربــرد دارد. »دامپ 
تراک« کامیون یا کمپرسی عظیمی است که 
در معادن و صنایع سنگین استفاده می شود.

عکس خبر

یک استاد دانشگاه درگردهمایی 
فعالان صنعت پلیمر استان اصفهان:

  اقتصاد ایران روند 
رو به رشد دارد

استاد اقتصاد دانشــگاه شهید بهشتی تهران 
گفت: اقتصاد ایران در روند رو به رشد قرار دارد 
و نرخ رشد نقدینگی و تورم در کشور نیز روند 

کاهشی در پیش گرفته است.
به گــزارش خبرنــگار ایرنا، ســعید لیلاز روز 
پنجشــنبه در هشــتمین گردهمایی فعالان 
صنعت پلیمر اســتان اصفهان افــزود: همه 
حوزه های اقتصاد ایران روند بهتری نسبت به ۲ 
سال پیش داشته و در حالی که در سال ۱۴۰۱، 
رکورد تورم در تاریخ اقتصاد کشور شکست اما 
رشــد اقتصادی در ۱۳ فصل گذشته پیوسته 
مثبت بوده  که نشــان می دهد اقتصاد ایران 
موفق شده اســت از زیر بار مشکلات بزرگی 
همچون پاندمی کرونا و تحریم های بی سابقه 

اقتصادی عبور کند.
وی بــا بیان اینکه اکنــون ۱۳ فصل از رشــد 
اقتصادی پیوسته در کشور می گذرد، تصریح 
کرد: روندهای اقتصــادی گاهی با روندهای 
سیاســی همخوانی ندارد؛ اما علم اقتصاد با 
آمار ارتباط دارد بنابراین نمی توان آن را نادیده 
گرفت.استاد اقتصاد دانشگاه شهید بهشتی 
اظهار داشــت: اکنون نیز میزان رشد صنعتی، 

کشاورزی و خدمات در کشور مثبت است.
وی خاطرنشان کرد: در زمان حاضر رکورد سال 
۹۵ در حوزه درآمد ســرانه ایران با احتساب 
تورم بیشتر شده و در ســال ۱۴۰۰ رشد بسیار 
زیاد نقدینگی را تجربه کردیم که اثرات آن را در 
فروردین ۱۴۰۲ با تورم ۵۵ درصدی دیدیم؛ اما 
از نیمه سال ۱۴۰۱ نرخ رشد نقدینگی در حال 
کاهش نســبی بوده و از ابتدای سال جاری، 
این روند کاهشی شدت نیز گرفته است.لیلاز 
بیان کرد: دلیل تورم موجود، وجود فســاد در 
شبکه بانکی بویژه بانک های نیمه خصوصی 
است و با اقدامات انجام شده در صورت پیروز 
نشدن اولیگارشی مالی بر روند فعلی دولت، 
پیش بینی می شود که روند نرخ تورم همچنان 
کاهش یابد و در پایان سال به حدود ۲۸ تا ۳۰ 

درصد برسد.

عکس: ایرنا
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 چرا اهرام مصر ساخته شدند؟

استوار و شگفت انگیز
 اهرام، نمادی از قدرت فراعنه باســتان هستند که 
هنوز در مصر استوارند، اما اهرام برای نخستین بار 
چه زمانی ساخته شــدند و علت ساخت آن ها چه 
بود؟نخستین هرم مصر توسط فرعون »جوزر« ساخته شد، که حدود 
۴۷۰۰ ســال پیش زندگی می کرد. پس از گذشــت حدود ۱۰۰۰ سال، 
آخرین هرم مصر باستان که برای فرعون ســاخته شد، هرمی بود که 
حدود ۳۵۰۰ سال پیش برای »اهمسه یکم« ساخته شد. پس از آن 
بود که فرمانروایان مصر در مقبره های زیرزمینی »دره پادشــاهان« 

دفن شدند.
به عبارت دیگر، اهرام مصریان باســتان در فاصلــه بین ۲۷۰۰ پیش 
از میلاد تا ۱۵۰۰ پیش از میلاد ســاخته شــدند و ایــن یعنی قدمت 
قدیمی ترین اهرام مصر با »اســتون هنج« تقریبا برابر اســت که در 

فاصله ۴۰۰۰ تا ۵۰۰۰ سال پیش ساخته شده است.
اهرام مصر در مقایسه با دیگر سازه های باستانی همچون »پارتنون« 
)۴۴۷ پیش از میلاد(، »دیوار بزرگ چیــن« )۲۲۰ پیش از میلاد( و 
»کولوســئوم« )۸۰ میلادی( بســیار قدیمی ترند. با این حال، معبد 
نوسنگی »گوبکلی تپه« در ترکیه بســیار قدیمی تر است و به ۱۱۰۰۰ تا 

۱۲۰۰۰ سال قبل تعلق دارد.
»هرم جوزر« که از شش بخش پلکانی ساخته شده است در ابتدا به 
صورت نوعی مقبره مستطیلی شــکل به نام »مصطبه« بود و بعدها به 
یک هرم پلکانی تبدیل شد.بر اساس نوشته های باستانی، مردی به 
نام »ایمهوتپ« مسئولیت ساخت این هرم پلکانی را برعهده داشت. 
»مارک ون دمیروپ«، استاد تاریخ دانشگاه کلمبیا در ایمیلی که برای 
»لایوساینس« ارسال کرده، این طور توضیح داده است: »از ایمهوتپ 
معمولا به عنوان نخستین معمار مصری یاد می شــود که با استفاده 
از سنگ بنا ساخته است و بیشــتر برای ساخت هرم پلکانی »جوزر« 
شهرت دارد. نوشته ای وجود دارد که نام او در کنار »جوزر« نوشته شده 

و از »ایمهوتپ« به عنوان رییس مجسمه سازان یاد شده است.«
محققان هنوز مطمئن نیســتند که چرا فرعون ها تصمیم می گرفتند از 
اهرام به عنوان گور اســتفاده کنند.یکی از دلایل شاید حفاظت بیشتر 
در مقابله با سارقان مقبره ها باشد. »رگ کلارک«، که یک مصرشناس 
اســت در کتاب خود با عنوان »حفظ ابدیت: در گذشــته، حفاظت از 
مقبره های مصر باســتان از ماقبل تاریخ تا اهرام« این طور نوشته که 
ســارقانی مقبره های »مصطبه« را که ارتفاع کمی داشتند، با ورود از 
سطح بالای مقبره، غارت می کردند. هرم پلکانی و شش طبقه آن که 
هر کدام روی دیگری ساخته شده بود، امنیت بیشتری ایجاد می کرد.

»کلارک« در گفت وگو با »لایوســاینس« توضیح می دهد: »بسیاری 
از مصرشناسان این فرضیه را مطرح کرده اند که هرم پلکانی به عنوان 
نوعی »پله« برای صعود پادشاه به آســمان ساخته شده بود، اما من 
فکر می کنم که هرم به این شکل ساخته شده است، زیرا کارآمدترین 
و مقرون به صرفه ترین راه برای ایجاد یک »نیمکره« مجازی است که 

از بخش زیرین محافظت می کند.«
»کلارک« خاطرنشــان می کند که نــوآوری مهم دیگر ایــن بود که از 
سنگ برای ســاختن هرم پلکانی استفاده شــد، این در حالی است 
که »مصطبه« های فرعون قبلی از خشت ساخته می شد. این ابتکار 

مهمی بود؛ چراکه نفوذ به سنگ دشوارتر است.
دلایل مذهبی نیز ممکن اســت از دیگر دلایل ســاخت اهرام باشد. 
»میروســلاو ورنر« که یک اســتاد مصرشناسی در دانشــگاه چارلز 
جمهوری چک است در گفت وگو با »لایوساینس« می گوید که شاید 

دلایل مذهبی در شکل گیری ایده ساخت اهرام تاثیر داشته است.
»ورنر« در کتاب خــود با عنوان »اهرام: باستان شناســی و تاریخچه 
بناهای ماندگار مصر« نوشته زمانی که »جوزر« به قدرت رسید، تأثیر 
فرقه خورشید و »رع«، ایزد خورشــید مصریان باستان رو به افزایش 
بود و از همین رو ممکن اســت علاقه به ســاخت بناهایی که فاصله 

کمتری با آسمان داشتند نیز افزایش پیدا کرده بود.
دلیل ساخت هرم ها هر چه باشد، فرعون های مصر بیش از هزار سال 
به ساخت آن ها ادامه دادند. فرعون »سنفرو« )حکومت از ۲۵۷۵ تا 
۲۵۵۱ پیش از میلاد( نخستین اهرام با سطوح صاف را در »دهشور« 
ساخت. از جمله این اهرام به »هرم خمیده« و »هرم سرخ« می توان 
اشــاره کرد. هرم بزرگ جیزه، تنها مورد از عجایب هفتگانه باســتانی 
جهان که هنوز پابرجاســت، توســط »فرعون »خوفو« ساخته شد که 
از ۲۵۵۱ تا ۲۵۲۸ پیش از میلاد حکومــت می کرد. فرعون »خفرع« 
)حکومت از ۲۵۲۰ تا ۲۴۹۴ پیش از میــلاد( هرم بزرگ دیگری را در 

نزدیکی »ابوالهول بزرگ« واقع در جیزه ساخت.
مشــخص نیســت که چرا فرعون های مصر از ســاخت هرم دســت 
کشیدند، اما نگرانی های مربوط به حفظ امنیت مقبره ها تاثیرگذار بوده 
است. با اینکه به نظر می رسد نفوذ به هرم ها در مقایسه با »مصطبه « 
ها دشوارتر بوده است، اما اهرام مصری در دوران باستان بارها غارت 
شدند و ممکن اســت فرعون ها امیدوار بوده باشند که ساخت مقبره 
در »دره پادشاهان« کار سارقان را دشــوارتر کند، البته توپوگرافی دره 
پادشاهان قله ای را نشان می دهد که تا حدی شبیه به یک هرم طبیعی 

به نظر می رسد.

نماینده قصرشیرین سرپل ذهاب و گیلان غرب در مجلس: 

رفت و آمد در مرزهای اصلی تردد زوار اربعین، روان است
نماینده قصرشیرین ســرپل ذهاب و گیلان غرب در مجلس شورای اسلامی گفت که رفت و آمد از 
مرز خسروی بسیار روان است و استقبال مردمی از راهپیمایی اربعین بسیار پرشورتر از سال های 
گذشته است.شــهریار حیدری در گفت وگو با ایسنا با اشــاره به بازدید از مرز خسروی اظهار کرد: 
براساس آخرین بازدیدی که داشتم رفت و آمد در مرز خسروی بسیار روان است. مسئولان در نقاط 
مختلف مرز مستقر بوده و تعداد موکب ها هم بیشتر شده است. استقبال مردمی هم نسبت به قبل 
پرشورتر است.وی ادامه داد: مردم اهل سنت و شیعه بر سر پل ذهاب و قصرشیرین باهم و در کنار 
هم پذیرای زائران هستند.حیدری با بیان این که ترافیک در مسیرهای منتهی به مرز خسروی روان 
است، تصریح کرد: خدمات ارائه شده به زوار مناسب بوده و تدارکات کافی از طرف عراقی ها انجام 
شده است. وقتی زوار وارد خاک عراق از مرز خسروی می شوند حتی ۱۰ دقیقه هم معطل نشده و 
بلافاصله با ماشین به ترمینال عراق منتقل می شــوند. رییس کمیته مرز مجلس شورای اسلامی 
با بیان این که تردد زوار اربعین از مرزهای باشــماق و تمرچین در آذربایجان غربی و کردستان نیز 
صورت می گیرد، گفت: تردد زوار از مرزهای شمال غرب و کردستان و آذربایجان غربی هم به خوبی 
انجام می شود قبلا ترافیکی در مرز خسروی و مهران وجود داشت که اکنون کمتر شده است. از طرف 
اقلیم کردستان به ســمت عتبات عالیات رفته، مرز دیگر هم خسروی در استان کرمانشاه و مهران 
در استان ایلام و شلمچه و چزابه در خوزستان است. در همه مرزها ترافیک روان بوده و خدمات در 
داخل خاک عراق هم به خوبی انجام می شود.وی با بیان این که بعضا در یک روز بیش از دو میلیون 
و ۵۰۰ هزار زوار از مرز تردد دارند، اظهار کرد: ممکن است با این حجم از تردد مشکلاتی هم به وجود 
آید؛ اما آنقدر خدمات و امکانات فراهم اســت که زوار رفت و آمد روانی دارند و خدمات به خوبی و 

۲۴ ساعته داده می شود.
 

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان:

طرح جامع جزیره هرمز تهیه و تدوین می شود
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اســتان هرمزگان از تهیه و تدوین طرح جامع 
جزیره هرمز خبرداد.محمد محسنی در گفت و گو با ایسنا، با اشــاره به ظرفیت ها و پتانسیل های 
طبیعی و تاریخــی جزیره هرمز گفــت: تدوین و تهیه طرح جامع شــهر هرمز مبنای شناســایی 
ظرفیت های سرمایه گذاری و خدمات عمومی برای جوامع گردشگری و کسانی که هرمز را به عنوان 
مقصد گردشگری انتخاب می کنند، خواهد بود.مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
افزود: تدوین طرح جامع هرمز به دستور و تاکید اســتاندار انجام می شود و این طرح در راستای 
توسعه هدفمند و موثر برای کمک به زندگی در جزیره  و تثبیت نقاط جمعیتی است. وی با بیان اینکه 
درخواست  تقاضای ایجاد زیر ساخت های گردشــگری در این جزیره افزایش یافته، ادامه داد: در 
همین راستا باید یک سند و طرح جامعی برای رجوع در دست متولیان امر باشد.محسنی اظهار کرد: 
ایجاد زیرساخت ها موجب راه اندازی کسب و کارهای جدید خواهد شد که در ارتقای کیفیت زندگی 
جوامع محلی تاثیرات مثبتی خواهد داشــت. مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری وصنایع دستی 
هرمزگان بیان کرد: امیدواریم بر اســاس طرح جامع جزیره هرمز از تمــام ظرفیت ها برای رونق 

گردشگری استفاده شود.

ستاد مرکزی اربعین: 

3میلیون و 130 هزار زائر ایرانی عازم کربلا شده اند
ستاد مرکزی اربعین اعلام کرد: شمار زائرانی که از ایران عازم عراق شده اند از ۳ میلیون و ۱۳۰ هزار 
نفر عبور کرد.به تازگی بیش از ۴۶ هزار زائر دیگر به عــراق رفته اند.همچنین تاکنون بیش از یک 

میلیون و ۲۷۰ هزار زائر به کشور بازگشته اند.

اخبار

عربستان به کدام کشورها ویزای فرودگاهی می دهد؟
عربستان سعودی با فراهم کردن امکان دریافت ویزا در بدو ورود برای زائران عمره از چندین کشور، شرایط ورود به این کشور را تسهیل کرده است.به گزارش ایسنا به نقل از 
عربین بیزنس، وزارت حج و عمره عربستان اعلام کرد که سیاست جدید صدور ویزا فورا اجرایی می شود و زائران برخی از کشورهای منتخب هم اکنون می توانند در بدو ورود 
ویزا دریافت کنند.این تغییر در سیاست ویزا بخشی از تلاش های عربستان سعودی برای تسهیل سفرهای زیارتی و رونق گردشگری است.بر این اساس عمره گزاران از 
کشورهای عضو اتحادیه اروپا، بریتانیا، آمریکا، استرالیا، نیوزیلند، سنگاپور، کره جنوبی، ژاپن، قزاقستان، برونئی، مالزی و چین در بدو ورود به خاک عربستان ویزا دریافت 
خواهند کرد. علاوه بر این، عربستان مدت ویزای عمره را نیز به ۹۰ روز افزایش داده است. »توفیق بن فوزان الربیعه« وزیر حج و عمره عربستان اعلام کرد که مکان های 
بیشتری در مکه و مدینه برای ترویج گردشگری مذهبی در این کشور افتتاح خواهد شد.پیش از این، عربستان سعودی یک طرح ویژه معافیت از روادید الکترونیکی را برای 
شهروندان بریتانیا و ایرلند شمالی اجرا کرده بود. بر اساس این طرح یک بار ورود به عربستان سعودی تا شش ماه مجاز است. با این حال، درخواست معافیت باید بین 
سه ماه تا حداقل ۴۸ ساعت قبل از ورود به کشور ارسال شود.اخیرا »عبدالفتاح مشاط« معاون وزیر حج و عمره عربستان سعودی از افزایش چشمگیر شمار عمره گزاران 
خارجی در سال جاری میلادی خبر داده و همچنین بر افزایش ظرفیت حرمین شریفین مسجدالحرام در مکه و مسجدالنبی در مدینه تاکید کرده است. زائران عمره از یک 

ماه  و نیم پیش سفر به عربستان را آغاز کرده اند و  انتظار می رود تعداد آن ها از فصل های گذشته فراتر برود.

صدور ویزای الکترونیک؛ طرح موفق روسیه در جذب گردشگران
ایسنا: طرح ویزای الکترونیک روسیه باعث افزایش شدید رزرو گردشگران برای گردشگری روسیه شــد.به نقل از نیوز،  تعداد رزروهای خارجی هتل های روسیه در ماه 
آگوست در مقایسه با ماه جولای ۲۵ درصد و نسبت به مدت مشابه سال قبل ۴۰ درصد افزایش یافته است.بر اساس محاسبات وب سایت مسافرتی Ostrovok.ru، رشد 
تقاضای خارجی برای اقامت در روسیه به دلیل راه اندازی ویزای الکترونیکی در ماه جاری بوده است که سفر به روسیه را برای شهروندان ۵۵ کشور ساده کرد، البته داده های 
منتشرشده نشان می دهند که میزان گردشگران در ماه جولای در مقایسه با ماه ژوئن، رشد قابل توجهی وجود نداشت.فرآیند درخواست ویزای الکترونیکی چهار روز طول 
می کشد و با استفاده از پورتال آنلاین یا اپلیکیشن گوشی همراه انجام می شود و اجازه ورود یک نفره به روســیه را صادر می کند و افراد خارجی می توانند حدود دو هفته 
به عنوان گردشگر، مهمان یا بازدیدکننده تجاری همچنین شرکت کننده در رویدادهای علمی، فرهنگی، اجتماعی سیاسی، اقتصادی یا ورزشی در روسیه اقامت کنند و هزینه 
آن حدود ۵۲ دلار است.به گفته آلا گوردینکو، رییس بخش ویزا و مهاجرت در اکسپرس اینتری )Continent Express(، ویزای الکترونیکی به ویژه در میان گردشگران 
هند، ترکیه، چین، ایران، ویتنام، عربستان سعودی، سنگاپور، هلند، فرانسه، ایتالیا و اسپانیا مورد تقاضاست.به گزارش وب سایت  Ostrovok.ru، قابل توجه ترین افزایش 
تقاضای خارجی برای اقامت در ایرکوتسک بود، جایی که رزروها در ماه آگوست نسبت به مدت مشابه سال قبل سه برابر شد. جاهای دیگر مانند ولادی وستوک در مدت 

مشابه شاهد رشد دو برابری بود، در حالی که رزروهای خارجی در مسکو و کازان به ترتیب ۵۸ و ۵۰ درصد افزایش یافتند.

مفاد آراء
6/105 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد 
تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود . 
در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي 
توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک 
تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به 

مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-راي شــماره 22426 مورخ 1396/10/12 هيــات  دوم  مالکيت آقای مرتضی 
حاجيان به شناسنامه شماره 155  کدملي 1287854591 فرزند محمود درششدانگ يکباب 
مغازه به مساحت 21/38 متر مربع پلاک شماره 643  فرعی از 16  اصلي واقع در اصفهان 
بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از شهرداری اصفهان سند 115879 

مورخ 77/5/21 دفترخانه 86 اصفهان تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/28
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/12

م الف: 1549450   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

6/106 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر آراء شماره 1610 مورخ 1402/5/4 و 1666 و 1667 مورخ 1402/5/10 و 1690 و 
1691 و 1692 و 1693 مورخ 1402/5/11هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  خانم مهری آقائی حسين آبادی 
به شناسنامه شماره 89 کدملی 1288730586  صادره اصفهان  فرزند عليرضا  در 63/71  
سهم مشاع از 578/51 سهم ششدانگ يکباب ساختمان احداثی که بصورت چندين مغازه 
می باشد به استثناء بهای ثمنيه به مســاحت 578/51 متر مربع )که طبق نامه شهرداری، 
مقدار 50/1 متر مربع در مسير طرح تعريض عمومی قرار دارد( پلاک شماره 4461 اصلی  
واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت خانم مريم آقائی حسين 
آبادی به شناسنامه شــماره 1033 کدملی 1288913680 صادره اصفهان فرزند عليرضا 
در 63/71 سهم مشاع از 578/51 سهم ششــدانگ يکباب ساختمان احداثی که بصورت 
چندين مغازه می باشد به استثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع )که طبق نامه 
شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در مســير طرح تعريض عمومی قرار دارد( پلاک شماره 

4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنــوب اصفهان و مالکيت خانم 
مژگان آقائی حسين آبادی به شناسنامه شــماره 20046 کدملی 1282671391 صادره 
اصفهان فرزند عليرضا در 63/71 سهم مشاع از 578/51 سهم ششدانگ يکباب ساختمان 
احداثی که بصورت چندين مغازه می باشد به استثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر 
مربع )که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در مسير طرح تعريض عمومی قرار 
دارد( پلاک شماره 4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و 
مالکيت آقای احمد آقائی به شناسنامه شماره 217 کدملی 1288807880 صادره اصفهان 
فرزند عليرضا در 127/41 سهم مشاع از 578/51 سهم ششدانگ يکباب ساختمان احداثی 
که بصورت چندين مغازه می باشد به اســتثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع 
)که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در مسير طرح تعريض عمومی قرار دارد( 
پلاک شــماره 4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و 
مالکيت خانم زهرا آقائی حسين آبادی به شناسنامه شماره 25907 کدملی 1282726404 
صادره اصفهان فرزند عليرضا در 63/71 ســهم مشاع از 578/51 سهم ششدانگ يکباب 
ساختمان احداثی که بصورت چندين مغازه می باشد به اســتثناء بهای ثمنيه به مساحت 
578/51 متر مربع )که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع در مسير طرح تعريض 
عمومی قرار دارد( پلاک شــماره 4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان و مالکيت خانم مهين آقائی حســين آبادی به شناسنامه شماره 12562 
کدملی 1282706713 صادره اصفهان فرزند عليرضا در 81/71 سهم مشاع از 578/51 
سهم ششدانگ يکباب ســاختمان احداثی که بصورت چندين مغازه می باشد به استثناء 
بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع )که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر مربع 
در مسير طرح تعريض عمومی قرار دارد( پلاک شماره 4461 اصلی واقع در اصفهان بخش 
5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت آقای محمد حسين آقائی به شناسنامه شماره 
1061 کدملی 1289177724 صادره اصفهان فرزند عليرضا در 114/55 ســهم مشاع از 
578/51 سهم ششدانگ يکباب ساختمان احداثی که بصورت چندين مغازه می باشد به 
استثناء بهای ثمنيه به مساحت 578/51 متر مربع ) که طبق نامه شهرداری، مقدار 50/1 متر 
مربع در مسير طرح تعريض عمومی قرار دارد( پلاک شماره 4461 اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت رسمی مشاعی اوليه )سهم الارث 
نامبردگان از پدرشان: مرحوم، عليرضا آقايی حسين آبادی( مفروز ثبتی گرديده است )لازم 
به ذکر است انتقالات عادی در سهام متقاضيان صورت گرفته از جمله: يکباب مغازه، حدود 
18 متر مربع به موجب بيع نامه عادی مــورخ 1392/5/10 از طرف مرحوم عليرضا آقائی 
حسين آبادی به )فرزندش( خانم مهين آقائی حسين آبادی واگذار گرديده است. همچنين 
به موجب اقرار نامه عادی، آقای محمد حسين آقائی مقدار 10 متر مربع از سهم الارث خود 

از مرحوم پدرش را به ساير ورثه فروخته و مبلغ آن را دريافت نموده است(. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 

انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/28  
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/12

م الف: 1549462  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

6/107 آگهی ابلاغ مفاد رای موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيین نامه قانون تعیین تکلیف 
اراضی وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رســمی مستقر در اداره ثبت اسناد 

و املاک نطنز
برابر رای شــماره 140260302033000050 مورخ 1402/05/16 هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره 
ثبت اســناد و املاک نطنز تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مصطفی طالب فر 
فرزند فتح اله بشماره شناســنامه 25 و کد ملی 1239780478 صادره از نطنز در يکدرب 
باغ به مســاحت 689/57 متر مربع  پلاک 1903 فرعی از 193  اصلی واقع در بخش 11 
نطنز خريداری مع الواسطه از مالک رســمی آقای میرزا و حسین صادق عابدينی  محرز 

گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/28                  

تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/12
م الف: 1549466  رحمت اله شاهدی سرپرست واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز 

مفاد آراء
6/108 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره  140260302018000666 مورخ 1402/05/08 هیأت اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبــت ملک دولت آباد برخــوار تصرفات مالکانــه بلامعارض متقاضی 
خانم زهره فردين نیا فرزند غلامرضا بشــماره شناســنامه 1580 صــادره از اصفهان در 

 يک قطعه باغ  به مســاحت 2448.30 متر مربع از قســمتی از  پــلاک 389 اصلی واقع 
در اصفهان  خريداری بصورت مبايعه نامه عادی مع الواســطه از مالک رســمی مشاعی 
آقای حسین کثیری دولت آبادی به شماره ســند 82650 مورخ 1350/03/10 دفترخانه 
2 اصفهان محرز کرديده اســت . به منظــور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 
 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت متقاضی

 اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به اين اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی است در صورتی انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/28
تاريخ انتشار نوبت دوم : 1402/06/12

م الف: 1550327 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  

اعلام مفقودی 

برگ سبز خودروی ســواری هاچ بک تیپ 111EXمدل 
 1392 بــه رنگ نوک مــدادی متالیک به شــماره پلاک

 ایــران 53-448  س 14 و شــماره موتــور 4837771 
و شــماره شاســی NAS431100D5738695 بــه نام 
 روزبه  بابادی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ســاقط 

می باشد.

اعلام مفقودی 
برگ ســبز خودروی ســواری ریو تیــپ ال اس 1500 
 مدل 1386 به رنگ ســفید - روغنی به شــماره پلاک
 ایران 13-396 ق 66 و شماره موتور 1036964 و شماره 
شاسی NAS61002281138822 به نام حسین ترابیان 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.



یکشنبه  12  شهریور  1402 /  17  صفر  1445  /  3  سپتامبر    2023 / شماره 3896 

پایان 3 سال زندگی مخفیانه قاتل در ترکیه
فرمانده انتظامی استان اصفهان از دستگیری قاتل جوان اصفهانی پس از ۳ سال فرار در عملیات 
ضربتی کارآگاهان پلیس آگاهی خبر داد.به گزارش خبرگزاری تســنیم از اصفهان، ســردار حمید 
علینقیان پور در خصوص تشریح جزئیات این خبر اظهار داشت: در مهرماه سال 1۳99 در پی اعلام 
مرکز فوریت های پلیسی 110 مبنی بر وقوع یک قتل عمد در یکی از محلات شهر اصفهان و متواری 
شدن عامل این جنایت، اقدامات تخصصی کارآگاهان اداره مبارزه با جرایم جنایی برای شناسایی و 
دستگیری متهم آغاز شد.وی گفت: با حضور کارآگاهان پلیس آگاهی در محل مشخص شد جوانی 
28 ساله در یک نزاع و درگیری بر اثر دو ضربه سلاح سرد به قتل رســیده و قاتل نیز قبل از حضور 
ماموران انتظامی به سرعت از محل متواری شده است.فرمانده انتظامی استان اصفهان افزود: با 
انجام اقدامات تخصصی کارآگاهان پلیس مطلع شدند عامل این قتل بعد از ۳ سال زندگی مخفیانه 
در کشور ترکیه پس از ورود به کشور در یکی از شهرســتان های استان اصفهان مخفی شده است.

وی تصریح کرد: در نهایت مخفیگاه قاتل در شهرستان مبارکه شناسایی و در یک عملیات ضربتی 
و هماهنگ پلیسی، توسط کارآگاهان پلیس آگاهی دستگیر شد.سردار علینقیان پور با بیان اینکه 
قاتل انگیزه خود از وقوع این جنایت را درگیری با مقتول دانست، خاطرنشان کرد: در این خصوص 

پرونده تشکیل و متهم به جهت سیر مراحل قانونی به مرجع قضایی معرفی شد.
 

روابط عمومی اورژانس اصفهان اعلام کرد:

تصادف پژو و پراید با 6 مصدوم 
مدیر روابط عمومی اورژانس و فوریت های پزشکی اصفهان جزئیات دو حادثه رخ داده را تشریح کرد.

عباس عابدی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: حادثه تصادف پراید و پژو آردی ساعت 1۶:0۵ 
جمعه دهم شهریورماه در کیلومتر شش جاده سمیرم ونک به مرکز اورژانس اصفهان گزارش شد.وی 
با اشــاره به اعزام ســه واحد امدادی اورژانس 11۵ به محل حادثه افزود: شش نفر شامل پنج زن و 
یک مرد در پی این حادثه مصدوم و به بیمارســتان سیدالشهدای سمیرم منتقل شدند.مدیر روابط 
عمومی اورژانس و فوریت های پزشکی اصفهان تصریح کرد: حادثه حریق یک کارگاه نجاری در یکی 
از روستاهای پیربکران ساعت 1۶:۴1 روز جمعه  به مرکز اورژانس اصفهان گزارش شد.وی با اشاره به 
اعزام یک واحد امدادی اورژانس به محل حادثه، ادامه داد: سه مرد که دچار مشکلات تنفسی ناشی 

از دود شده بودند، در محل خدمات سرپایی دریافت کردند و حریق مذکور ساعت 18:00 کنترل شد.
 

مدیرکل مدیریت بحران استانداری پاسخ داد:

ایستگاه متروی قدس بررسی شد؟
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان درباره انتشار تصاویری از ایستگاه متروی پایانه قدس در 
فضای مجازی، گفت: تاکنون هیچ گونه مشکلی پیش نیامده است و بلافاصله با اعلام این گزارش، 
تیم های فنی و تخصصی برای علت یابی چنین موضوع مهمی به منطقه مورد نظر اعزام شدند تا دقیق تر 
موضوع را بررسی کنند.منصور شیشه فروش در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره انتشار تصاویری از 
ایستگاه مترو پایانه قدس در فضای مجازی، اظهار کرد: تاکنون هیچ گونه مشکلی پیش نیامده است 
و بلافاصله با اعلام این گزارش، تیم های فنی و تخصصی برای علت یابی چنین موضوع مهمی به منطقه 
مورد نظر اعزام شدند تا دقیق تر ایجاد این شکاف را در ایستگاه پایانه قدس بررسی کنند.وی با بیان 
اینکه چنین موضوع مهمی نیاز به بررسی جامع در منطقه مورد نظر دارد، افزود: دستورات لازم برای 
رسیدگی کامل این مسئله به شرکت قطار شهری و مترو و دیگر ارگان های مرتبط ابلاغ شده است تا با 

اعزام تیم های فنی و اجرایی تمهیدات لازم را برای پیشگیری از رخداد حوادث احتمالی انجام شود.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان خاطرنشان کرد: تاکنون هیچ گونه مشکل و حادثه ای از 

ایستگاه مترو پایانه قدس گزارش نشده است.

مصرف دخانیات در سنین ۱۵ تا ۲۵ سال که  فرد نوجوان و جوان اولیه حساب می شود، بسیار  بالا رفته است؛

پُک های بزرگ بر لب های کوچک!
 طی چند ســال اخیر میزان مصرف دخانیــات رو به  
افزایش است و در سنین 1۵ تا 2۵ سال که فرد، نوجوان 
و جوان اولیه حساب می شود گرایش به مصرف دخانیات در افراد بالا 
رفته، اعتیاد یک مثلث اســت و استرس و فشــار روانی، افسردگی و 

شخصیت ضداجتماعی سه ضلع مثلث اعتیاد هستند.
پشت هر کدام از حیاط خلوت های دانشگاه را که نگاه می کنی پر است 
از ته ســیگارهایی که این طرف و آن طرف بین بوته ها قایم شــده اند، 
ســیگارهایی که دیگر برخلاف زمان های قدیم، مصرف کننده آنها فقط 

آقایان نیستند و به دست خانم ها هم رسیده است.
انگار که دیگر باکلاس بودن در میان قشر جوان، منوط به همراه داشتن 
یک پاکت سیگار و فندک اســت، اگر هم بخواهی بیشتر باکلاس تر به 
نظر برسی باید سیگارت مارک بهتری باشــد، البته اگر یک کتاب هم 
دستت بگیری نشــانه روشن فکر بودن اســت. به قول همین قشر به 
نظر روشن فکر، بهانه سنگین تر شــدن پک ها هم فشار و سختی های 

جامعه است.
اما بعد از ردکردن حیاط خلوت های دانشگاه و ردشدن از روی فیلترهای 
ته ســیگارها، به بی فیلترشدن مصرف سیگار در ســطح شهر و جامعه 
می رسیم. راه دوری لازم نیست برویم، چون وقتی این طرف و آن طرف 
خیابان را نگاه کنیم، می ببینیم  جوان ها و حتی نوجوان هایی که دور هم 
جمع می شوند و اغلب تفریح اکثر آنها کشیدن سیگار است. متاسفانه 
دیگر سیگار دست جوانان، عادی  شــده، اما ظرافت دست نوجوان ها، 

اصلا جایی برای گرفتن سیگار نیست.
دیدن این صحنه ها و فکرکردن به آنها، ذهنم را به شدت درگیر کرده بود، 
با خودم کلنجار رفتم که دراین رابطه با چه کسی صحبت کنم تا اطلاعات 
خوبی در این زمینــه بگوید، در نهایت تصمیم گرفتم بــا فائزه گوانجی، 
روان شناس و استاد دانشــگاه درباره مصرف ســیگار در بین جوانان 

گفت وگویی انجام دهم که متن این مصاحبه را در ادامه می خوانید:
فائزه گوانجی، استاد دانشگاه و روان شــناس در گفت وگو با ایسنا، در 
خصوص اینکه چطور می شود که دخترها و پســرها به سمت مصرف 
سیگار می روند، اظهار کرد: اصولا آدم ها در شرایطی سراغ سیگار می روند 
که تحت تاثیر یک فشــار روانی هضم نشــده باشــند، برای مثال یک 
استرس یا افســردگی و موج ناامیدی اذیت کننده می تواند جرقه های 

اولیه برای پناه آوردن به مصرف سیگار باشد.
وی افزود: به همین علت تجربه های اولیه استفاده از سیگار و دخانیات 
تا حد زیادی حس لذت را برای مصرف کنندگان به وجود می آورد، تمامی 
مدارهای مغزی در حالت طبیعی یک عملکرد متوسط دارند؛ اما ممکن 

است در اثر تجربه اول مصرف، وقتی که برای بار اول نیکوتین به آن ها 
می رسد، مدارهای مغز به میزان بیشتری فعالیت کنند. در این حالت فرد 
تمرکز بیشتر و حس سرزندگی بیشتری دارد و یک سری پاداش های 
لحظه ای از تجربه های اولیه مصرف سیگار دریافت می کند. اما متاسفانه 
عمر این پاداش ها خیلی کوتاه است و بعد از مدتی یا باید تجربه مصرف 
را بالا ببرند تا به لذت اولیه برســند یا نوع مخدر را تغییر دهند و ســراغ 

مخدرهای سنگین تر بروند.
این روانشناس در پاســخ به اینکه آیا در تجربه های اولیه سیگار افراد 
احساس آرامش دارد یا خیر؟ گفت: بله، در اســتفاده های اولیه افراد 
متوجه حس آرامش بیشــتر در خود می شــوند و تمرکز و سرخوشی 
بیشــتری پیدا می کنند، اما نکته مهم این اســت که ایــن قضیه عمر 
کوتاهی دارد و افراد پس از چندبــار مصرف دیگر به تجربه اوج آرامش 
دسترســی پیدا نمی کنند، در واقع این تغییر و تحولات در حال مصرف 

اعتیادزا هستند.
وی درباره وضعیــت کنونی جامعــه در مصرف ســیگار، توضیح داد: 
باتوجه به مطالعات انجام شــده، طی چند ســال اخیر میزان مصرف 
دخانیات در کشور ما همواره روبه افزایش اســت و در سنین 1۵ تا 2۵ 
سال که تقریبا نوجوان و جوان اولیه حساب می شوند گرایش به مصرف 
دخانیات بالا رفته و اگر بخواهیم به صورت آسیب اجتماعی به این قضیه 
نگاه کنیم، یک سری ریشه هایی در جامعه وجود دارد که جوان های ما را 

به سمت سیگار و مواد مخدر سوق می دهد.
گوانجی خاطرنشان کرد: در هر آسیب اجتماعی وقتی موضوع را بادقت 
نگاه کنیم، متوجه می شویم چند عامل متفاوت وجود دارد که جوان ها 
وقتی این عوامل را تجربه کنند یا در معرض آن قرار بگیرند ناخودآگاه به 
سمت مصرف سیگار و دخانیات کشیده می شوند. اولین عامل انتقال 
فرهنگی است که متاســفانه می بینم رسانه ها اســتفاده از سیگار را از 
طریق سلبریتی ها و بازیگران مطرح نشان می دهند و باب شده جریان 
فیلمنامه ها به شکلی پیش برود که در مواقع ناراحتی، فشار مشکلات و 

گرفتاری ها آدم ها به سمت استفاده از دخانیات بروند.
وی ادامه داد: استفاده از دخانیات در بین گروه های مطرح جامعه انتقال 
فرهنگی را بین جوان ها باب می کنند، البته خانواده ها هم از این قضیه 
مستثنی نیستند؛ یعنی نوجوانی که ببیند یک نفر در خانه مدام سیگار 
مصرف می کند ابتلای بیشتری به این قضیه پیدا می کند. ما باید بدانیم 

چه الگوهایی را برای نوجوان ها و جوان ها معرفی می کنیم.
این استاد دانشگاه درمورد دیگر عوامل، تصریح کرد: عامل دوم که باعث 
می شود افراد به سمت اعتیاد بروند زمانی اســت که فردی در جامعه 

احساس کند برای رسیدن به اهداف ایده آل خود، وسایل مناسبی ندارد، 
سپس به وسایل نامشروع روی می آورد؛ یعنی اینکه وقتی استفاده از 
تفریحات سالم در جامعه آن قدر گران باشد که نوجوان و جوانان نتوانند 

از این تفریح ها استفاده کنند به تفریحات کم هزینه تر روی می آورند.
وی افزود: عامل ســوم کنترل اجتماعی اســت، چیزی که خانواده ها 
می توانند روی آن نقش داشــته باشــند، بچه های ما جــوری تربیت 
می شــوند که ما رفتار می کنیم. این ســه عامل در خیلی از آسیب های 
اجتماعی می توانند مطرح باشــند. اعتیاد یک مثلث است و استرس 
و فشار روانی، افســردگی و شــخصیت ضداجتماعی سه ضلع مثلث 

اعتیاد هستند.
گوانجی بیان کرد: اگر فردی تحت تاثیر استرس، فشار روانی و بی لذتی 
باشد، بیشتر می تواند به ســمت اعتیاد ســوق پیدا کند. نوجوان ها با 
خطرات زیادی مواجه هستند و خطرات زیادی آن ها را تهدید می کند، 
اما خانواده ها باید تا حد زیادی حواس شان به این قضیه باشد و بدانند 
که نوجوان شان در این سن به چه چیزهایی نیاز دارد و همچنان جامعه 

باید پذیرای این اتفاقات باشد.
وی در پاســخ به این ســوال که اگر خانواده ای متوجه مصرف سیگار 
نوجوانش شــود باید چه کاری انجام دهد، گفت: بعضی وقت ها قبح 
اجتماعی مصرف سیگار باعث می شــود خانواده ها به جای اینکه برای 
حل کردن این مشکل وقت بگذارند، سعی می کنند قضاوت های جامعه 
را خودشان هم داشته باشند. ما مصرف ســیگار را هنوز که هنوز است 
به عنوان یک قبح اجتماعی می دانیم و خیلی صورت قشنگی ندارد، اما 
خانواده وقتی متوجه شدند که نوجوان شان مصرف سیگار دارد، نباید 
به چشم یک نوجوان سیگاری به آن نگاه کنند، باید به چشم یک فرزند 

نوجوان دارای مشکل نگاه کنند.
این روانشناس در خاتمه تصریح کرد: ما باید با کمک متخصصی که در 
این زمینه سررشته دارد بفهمیم این آلارم دیدن سیگار بین انگشت های 
نوجوان مان از کجا سررشــته می گیرد و ریشــه های اصلی آن را مورد 

توجه قرار دهیم.

اخبار جامعه

مدیر کل آموزش وپــرورش اســتان اصفهان گفت: 
تمام سختی ها و مشکلات را در مسیر ارتقای نیروی 
انسانی به جان خریده تا ترک فعل گذشتگان را جبران 
کنیم.به گزارش خبرنگار ایمنــا، محمد رضا ابراهیمی 
در نطق پیــش از دســتور خود در بیســت وهفتمین 
جلسه شورای اسلامی اســتان با گرامیداشت هفته 
دولت و یاد و نام شــهیدان رجایی و باهنر اظهار کرد: 
شهیدان رجایی و باهنر با وجود طول مدت خدمت که 
کم بود، اما ماندگاری خدمت آن ها تا ابد باقی است.

وی بابیان اینکه از شــاخصه های ماندگاری خدمت 
شهیدان و باهنر معلم بودن آن ها و خدایی بودن این 
مردان اســت، افزود: آن ها همواره در خدمت به مردم 
پیشــتاز بوده و خدمت به آحاد مردم را در رأس امور 
خود قرار می دادند.مدیرکل آموزش و پرورش استان 
اصفهان در پاســخ به مطالبات نمایندگان شوراهای 
شهرستان های اســتان گفت: شــوراهای اسلامی از 
ارکان مهم مردم سالاری دینی در کشور بوده و مردمی 
بودن جز خصایص آن ها محسوب می شود.وی افزود: 
آموزش و پرورش نیز تنها نهادی در کشــور بوده که در 
اقصی نقاط کشور نماینده دارد، به نحوی که در برخی از 
روستاها تنها نماینده حاکمیت در یک منطقه، معلمان 
آموزش و پرورش محســوب می شــوند، آموزش و 

پرورش در دل مردم قرار داشــته و همــواره خود را به 
عنوان خادم مردم می داند.ابراهیمی گفت: در استان 
اصفهان حــدود یک میلیون دانش آمــوز و ۴۵0 هزار 
پیش دبستانی در حال تحصیل بوده، همچنین 110 هزار 
معلم و شاغل رسمی نیز در استان فعالیت می کنند، 
بنابراین امروزه همه خانواده ها در سطح کشور و استان 
با آموزش و پرورش مرتبط هســتند، نیروی انسانی 
اساس و پایه هر سازمانی است.وی تاکید کرد: سند 
تحول بنیادین آموزش و پرورش در سال 90 رونمایی 
شد که طبق آن قرار بود هر سال پنج هزار نفر به ورودی 
دانشــگاه فرهنگیان افزوده شود که این نکته از سوی 
دولت قبل رعایت نشد، در حال حاضر 100 هزار نفر در 
سطح کشور در آموزش و پرورش بازنشسته و هفت هزار 
نفر بازنشسته در سطح استان وجود دارد که معضلی 
بزرگ است.مدیر کل آموزش و پرورش استان اصفهان 
با اشاره به مشــکلات دانشــگاه فقره در دولت قبل، 
گفت: بر این اساس معلمی را به سطح یک فرد صرفا 
آموزش دهنده بدون توجه به مباحث تربیتی و پرورشی 
تنزل داده بودند، اما دولت سیزدهم توجه ویژه ای به 
آموزش و پرورش و بعد نیروی انسانی داشته است، 
بر این اساس سال گذشــته بیش از 2۵ هزار دانشجو 
معلم پذیرش شــده که سهم اســتان اصفهان 2۳00 
نفر بود و امسال با تلاش های صورت گرفته 2۷00 نفر 
جدید نیز تحت عنوان دانشجو معلم پذیرش می شود.

وی خاطرنشان کرد: تمام سختی ها و مشکلات را در 
مسیر ارتقای نیروی انســانی به جان خریده تا ترک 

فعل گذشتگان را جبران کنیم، از بهمن سال 90 تا بهمن 
سال 1۴00 هیچ سرانه ای به مدارس آموزش و پرورش 
واریز نشد، اما به همت دولت سیزدهم از سال 1۴00 تا 
به امروز چندین مرتبه سرانه واریز شده، اگرچه مبلغ کم 
است، اما مسیر رو به بهبودی و افزایش است.ابراهیمی 
افزود: برای اولین بار بیشترین تجهیزات بین مدارس 
در سطح کشور و استان توزیع شد، اما کمبودها در این 
زمینه بسیار زیاد اســت؛ احداث هنرستان های جوار 
صنعت در اســتان به عنوان یک نمونه موفق به کشور 
ارائه شده و بر این اساس ۳2 هنرستان استان نیز به 
همت خیران ساخت در حال ساخت یا تکمیل است.

وی اضافه کرد: میزان حضور و پذیرش دانش آموزان در 
هنرستان نسبت به دوره های قبل افزایش یافته، اما 
باید توزیع متوازن رشته های تحصیلی در سطح استان 
را نیز مد نظر داشته باشیم.مدیرکل آموزش و پرورش 
استان اصفهان تصریح کرد: بیش از 100 سفر شهرستانی 
به اقصی نقاط استان در طول دو سال گذشته داشتیم، 
چرا که اعتقاد داریم باید مسائل و مشکلات را از نزدیک 
رصد و برای پیگیری آن ها دســتورات لازم داده شود، 
کســب رتبه های تک رقمی کنکور امســال و رشد 2۶ 
درصدی دانش آموزان در المپیادها از مصادیق رشــد 
و پیشــرفت اســت، امروزه باید به دانش آموزان در 
عرصه های مختلف چون مباحث هوش مصنوعی بها 
داده شود.وی تاکید کرد: ۴2 هزار نفر از دانش آموزان 
استان به اردوهای راهیان پیشرفت اعزام شدند که برای 

سال اول بسیار قابل قبول است.

مدیر کل آموزش و پرورش استان اصفهان:

برای جبران ترک فعل گذشتگان، تمام سختی ها را به جان می خریم

پذیرایی لاکچری 
از زوار اربعین در 
مسیر حله به کربلا

در آســتانه اربعین حســینی 
منطقه حلــه که تــا کربلا ۴۵ 
کیلومتر فاصلــه دارد از جمله 
مناطق مسیر نجف تا کربلاست 
کــه مملــو از عاشــقان امام 

حسین )علیه السلام( است.

مدیرکل فنی و حرفه ای استان اصفهان خبر داد:

لزوم تقویت جایگاه مهارت آموزی در جامعه
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان با تاکید بر لزوم تقویت جایگاه مهارت آموزی در جامعه، 
از شناخت بیش از هزار نخبه مهارتی و تسهیل فرآیند اشتغال خبر داد. آرش اخوان طبسی در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: اداره کل آموزش 
فنی و حرفه ای شــهر اصفهــان همواره 
حضور فعالی در مســابقات ملی مهارت 
داشته و این حضور از ســال 1۳92 وارد 
مرحله جدیدی شده اســت.وی افزود: 
در سال 9۴ با دریافت پنج مدال طلا، دو 
نقره، چهار برنز و شش مدالیون افتخار و 
کســب امتیاز ۴0، در سال 9۵ با دریافت 
شش مدال طلا، شــش نقره، سه برنز و 
هشت مدالیون افتخار و کسب امتیاز ۵۶، 
در سال 9۷ با کسب هشت مدال طلا، دو مدال نقره، هفت مدال برنز و هفت مدالیون افتخار و در سال 
1۴00 با کسب 12 مدال طلا )بیش از ۳0 درصد رشته ها( با اختلاف قابل ملاحظه ای نسبت به سایر رقبا 
در جایگاه اول کشوری قرار گرفته است.مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان تصریح کرد: 
تیم آکواترونیک )مدیریت آب و فاضلاب( کشور متشکل از نخبگان مهارتی استان موفق به کسب رتبه 
دوم و دریافت مدال نقره از چهل وسومین مسابقات جهانی مهارت برزیل در سال 9۴ شد و در سال 9۶ 
نیز رقابت کنندگان این استان موفق کسب مدال طلا در رشته آکواترونیک، مدالیون افتخار در رشته های 

رباتیک و مهندسی مکانیک در مسابقات بین المللی مهارت 201۷ ابوظبی شدند.

اصلاح فرآیند جذب و الگوی ارزشیابی و انتخاب استعدادها
وی ادامه داد: اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان در راستای تقویت جایگاه مسابقات 
اقداماتی از جمله اختصاص کارشناس تمام وقت، تعیین مکان مستقل و تاسیس دفتر مسابقات 
و انجام فرآیند مســابقات به صورت پیوسته در طول ســال را در دســتور کار خود قرار داده است.

اخوان طبسی گفت: این اداره در راستای ارتقای جایگاه مسابقات در استان نسبت به تعامل و ارتباط 
مدیران و مســئولان اداره کل و رؤســای مراکز با مدیران جامعه هدف، حضور و برگزاری نشست و 
سمینار توسط مدال آوران ادوار گذشــته و مربیان مراکز در جامعه هدف و تاسیس کانون نخبگان 
مهارتی اصفهان اقدام کرده است.وی اضافه کرد: تقسیم بندی جامعه هدف بر اساس رشته ها، اعزام 
متخصصان هر رشــته از جمله مربیان و مدال آوران ادوار گذشته برای هدایت صحیح متقاضیان و 
توسعه حداکثری جامعه هدف از اقدامات انجام شــده در خصوص اصلاح فرآیند جذب و ایجاد 
الگوی ارزشیابی بر اساس رشته و مرحله و تعداد رقابت کنندگان هر مرحله از اقدامات انجام شده 

در خصوص اصلاح الگوی ارزشیابی و انتخاب استعدادهاست.

برگزاری مسابقات آزاد مهارت؛ راهکاری برای تقویت جایگاه مهارت آموزی در جامعه 
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان افزود: بی شــک تقویت جایگاه مهارت آموزی در 
جامعه یکی از برنامه های اصلی سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشــور و یکی از راهکارهای مهم 
مطرح کردن مهارت، همکاری با شرکای اجتماعی و برگزاری مســابقات آزاد مهارت در رشته های 
اولویت دار استان است.وی خاطرنشان کرد: با توجه به موارد مذکور، اداره کل آموزش فنی و حرفه ای 
اســتان، برگزاری مســابقات آزاد مهارت در محل های مورد توجه صاحبان صنایع و صنوف مانند 
نمایشگاه های بین المللی، صنایع بزرگ و مادر استان را از سال های گذشته در دستور کار قرار داده 
است و از نتایج به دســت آمده نیز می توان به شــناخت بیش از  هزار نخبه مهارتی، تسهیل فرآیند 

اشتغال کارجویان و شناخت صنایع بزرگ از نقش آموزش فنی و حرفه ای اشاره کرد.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

مدیر اجرایی ستاد مرکزی اربعین:

زائران اربعین برای 
بازگشت برنامه ریزی کنند 

مدیر اجرایی ستاد مرکزی اربعین با بیان اینکه 
تاکنون بیش از یک ســوم یعنی یک میلیون 
و ۳00 هزار نفر از زائران به کشــور بازگشــته اند، 
گفت: زائران اربعین حسینی ماندگاری خود را 
در شهرهای زیارتی به ویژه کربلا کاهش دهند 
و به گونه ای برنامه ریزی کنند کــه قبل از موج 
سنگین بازگشت ها، به کشور بازگردند.به گزارش 
خبرنگار ایمنا، امید کوثری در یک گفت وگوی 
رادیویی با اشاره به افزایش زائران اربعین نسبت 
به سال گذشته اظهار کرد: وضعیت تردد از تمام 
مرزها از جمله خوزســتان، ایلام، کردســتان، 
آذربایجان غربی و خســروی خوب اســت و 
یک سوم زائران نیز تا امروز به کشور بازگشتند.

وی افزود: از زائران اربعین حسینی در خواست 
می کنم ماندگاری خود را در شهرهای زیارتی به 
ویژه کربلا کاهش دهند و به گونه ای برنامه ریزی 
کنند که قبل از موج سنگین بازگشت ها، به کشور 
بازگردند.مدیر اجرایی ســتاد مرکزی اربعین 
گفت: آن دسته از زائرانی هم که در این سفر با 
وسیله نقلیه خود به مرز مراجعه کردند، در زمان 
بازگشت برای حفظ سلامتی خود و همراهان 
در پایانه های مرزی توقف و استراحت داشته 
باشند تا بدون حادثه به شهر خود بازگردند.وی 
ادامه داد: برخی از زائران نیز نسبت به ثبت نام 
در سامانه ســماح کم توجه بودند که مشکلاتی 
برایشان پیش آمده بود، در حال حاضر امکان 
تکمیل ثبت نام در این ســامانه برقرار است و 
افــراد می توانند در این ســامانه ثبت نام کنند، 
زیرا ثبت نام در این سامانه کمک می کند تا در 
زمینه دریافت خدمات سلامت مسیری سهل 
شــده پیش روی زائران باشــد.مدیر اجرایی 
ستاد مرکزی اربعین با بیان اینکه سه میلیون 
و 200 هزار زائر داشــته ایم که بیش از یک سوم 
یعنی یک میلیون و ۳00 هزار نفر از آنها به کشور 
بازگشته اند، خاطرنشان کرد: بر اساس شرایط 
گرما و نیاز به مدیریت سفر، به این سمت سوق 
یافتیم که از ابتدای ماه صفر خدمات را ارائه 
کنیم و با کاهش ماندگاری در مرزها روبه رو 

بودیم که اقدامی بزرگ بود.



کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ تاکید کرد باز شدن پنجره نقل و انتقالاتی استقلال کار سختی نیست.به گزارش »ورزش سه«، فیفا اخیرا طی نامه ای اعلام کرد 
پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه استقلال به دلیل عدم پرداخت حق رشد مهدی قائدی و محمد محبی به باشگاه شاهین بوشهر بسته است، اما منصور قنبرزاده نایب 
رییس دوم فدراسیون فوتبال عنوان کرد با توجه به انحلال باشگاه بوشهری، مشکلی برای استقلالی ها وجود ندارد و به زودی پنجره آنها طی اعلام فیفا باز خواهد 
شد.فرشید طاهری، مسئول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ در خصوص اجازه ثبت قرارداد به باشگاه استقلال برای جذب مهاجم آرژانتینی گفت: پنجره باشگاه 
استقلال در حال حاضر بسته است. اگر پنجره باشگاه استقلال باز شود که کار سختی هم نیست، می توانند به عنوان سهمیه فیفا بازیکن مدنظرشان را جذب کنند.

این مقام مسئول در سازمان لیگ که گفت وگویی با شبکه ورزش انجام می داد، اضافه کرد: اگر پنجره باشگاه استقلال باز شود و از سوی دیگر سقف بودجه را رعایت 
کنند، کارت بازی بازیکن جدیدشان به عنوان سهمیه فیفا صادر خواهد شد.طاهری یادآور شد: ما در سازمان لیگ براساس مستندات ارائه شده و طبق سقفی که 
اجازه می دهد، قراردادها را ثبت می کنیم و بالاتر از سقف قراردادها ثبت نخواهد شد.وی تاکید کرد: بررسی این موضوع که یک باشگاه مبلغ مجزا و خارج از قرارداد 

ثبت شده به یک بازیکن می دهد، برعهده سایر کمیته ها و نهادها ازجمله سازمان بازرسی، وزارت ورزش و دیگر دستگاه های نظارتی است.

امید به استقلالی ها برای جذب مهاجم آرژانتینی
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مهدی هرگز نمی خواست پورتو را ترک کند؛

میلان سر کار بود، »طارمی« سه برابر می خواست!
روزنامه اوجوگو در شماره اخیر خود نوشته اســت که مهدی طارمی هرگز علاقه ای به ترک پورتو 

نداشته است.
به گزارش»ورزش سه«، مهدی طارمی فاصله چندانی تا پیوستن به میلان نداشت. تمامی کارهای 
مربوط به انتقال این بازیکن صورت گرفته بود ولی در نهایت به دلیل برخی مشکلات و ورود چند 
ایجنت و واســطه های نزدیک به طارمی و پورتو، این معامله بی نتیجه باقی ماند و حضور مهاجم 

ایرانی در سن سیرو منتفی شد.
روزنامه اوجوگو در شماره اخیر  خود با اشاره به شکســت در مذاکرات طرفین نوشت که  طارمی 
هرگز تمایلی به ترک پورتو نداشت و او برای فصل 2023 – 2024 نیز برای تیم کونسیسائو به میدان 
می رود. چرا که دستمزد پیشنهادی ایتالیایی ها برای جدایی بازیکن ایرانی از پورتو کافی نیست. 

ضمن اینکه ملاقات با پینتو دا کوستا تعیین کننده بود.
در گزارش اوجوگو آمده است:طارمی از پورتو جدا نمی شــود. مذاکرات با میلان به پایان رسید و 
گمانه زنی ها تمام شــد. مهاجم ایرانی با پینتو دا کوستا ملاقات کرد و هر دو توافق کردند که ادامه 
همکاری، برای همه طرف ها بهترین راهکار است. تصمیمی که حتی می تواند درها را برای تمدید 
قراردادی که در ژوئن سال آینده به پایان می رســد، باز کند و از جدایی بهترین گلزن تیم با صفر 

یورو جلوگیری کند.
مهدی هرگز قصد نداشت دراگائو را در این بازار نقل و انتقالاتی ترک کند و اولین نشانه آن امتناع 
او از پیشــنهاد میلیونی الهلال بود. در همین حال، میلان در میان علاقه مندان ظاهر شد، اما تنها 
طی چند روز گذشته پیشنهاد رسمی را به مدیران آبی و سفید ارائه کرد که در نهایت پذیرفته شد: 

15 میلیون یورو به علاوه سه میلیون دیگر که با تحقق آپشن ها فعال می شود.
از آن لحظه به بعد »توپ« در زمین میلان و مهاجم قرار گرفت.به تازگی یک دور مذاکره ماراتن وار 

برگزار شد، اما موانع بزرگی به وجود آمد که منجر به عدم توافق نهایی شد. 
بزرگ ترین مشکل، دستمزد پیشنهادی ایتالیایی ها بود: 1.5 میلیون 
یورو در سال، کمی بیشتر از حقوقی اســت که این ایرانی در دراگائو 
می گیرد.با وجود اینکه طارمی بازیکنی نیست که مسائل مالی برای 
او در اولویت باشد )فقط رد کردن پیشنهاد اعراب را به یاد بیاورید( 

مهدی ارزش پیشنهادی را بسیار پایین می داند، به خصوص 
در مقایســه با مبلغی کــه )5 میلیون یــورو( به دیگر 

بازیکنان جدید میلان پرداخت می شود.
همانطور که ویتور بایا اعتراف کرد، به ر غم ادامه 
صحبت ها، تفاوت آنقدر بزرگ بود که نمی توان 
بر آن غلبه کرد. مدیر پورتو که در مراسم قرعه 
کشــی لیگ قهرمانان اروپا حضور داشت، با 
اطمینان گفت: توافق بین پورتو و میلان برای 
طارمی وجــود دارد، اما تفاهــم بین بازیکن 

و باشگاه وجود ندارد و مذاکرات ادامه دارد.
باید گفت طارمی هرگز علاقه ای به جدایی نداشت 

و حتی پس از رد ســفر به عربســتان، به ســرجیو 
کونسیسائو گفته بود که قصد دارد این فصل نیز در تیم 

بماند. این مربی همچنین نمی خواســت بهترین گلزن 
تیم را که روی بیش از یک ســوم گل های فصل گذشته 

باشگاه پورتو موثر بود، از دست بدهد.

 نقطه ضعف بهترین تیم لیگ برتر کجاست؟

وقتی »مورایس« خوش شانس است

مربی سابق ســپاهان معتقد اســت مورایس خوش شانس بوده که 
تیمش از وضعیت خط دفاعی این تیم آسیب ندیده است.

فرهاد بهادرانی در گفت وگو با ایســنا، درباره چهارمین پیروزی پیاپی 
سپاهان در لیگ اظهار کرد: ســپاهان از موقعیت هایش خیلی خوب 
استفاده کرد. آن ها تمرکز خوبی داشتند و در دقایقی که 10 نفره شدند، 
تمرکز بالای خود را حفظ کردند و این موضوع باعث پیروزی شان شد. 
با این حال ضعف  در خط دفاعی سپاهان مشــهود است. فضایی که 
پشــت دفاع به حریف می دادند می توانــد در بازی های بزرگ به تیم 

لطمه بزند.
وی ادامــه داد: در بازی اخیر  ســپاهان خیلی خــوب از موقعیت ها 
استفاده کرد؛ اما خوش شــانس هم بود که این نقطه ضعف به آن ها 
لطمه وارد نکرد. کم تجربه بودن پیکان هم دلیلی بود تا ســپاهان این 
بازی را ببرد. پیکان همیشــه مقابل ســپاهان خوب بــازی می کند و 
همواره این تیم را اذیت می کند. ســپاهانی ها باید فکری به حال خط 
دفاع شان کنند. تیم هایی که می خواهند در کورس قهرمانی باشند، از 

همان اول باید امتیازات را جمع کنند.
بازیکن سابق ســپاهان درباره هدف گذاری این تیم در لیگ پیش رو 

گفت: در نیم فصل دوم بازی ها ســخت تر و امتیــاز گرفتن از تیم ها 
سخت می شود. ســپاهان در فصل های گذشــته هم بسیار خوب کار 
می کرد و در دو فصل ۶5 امتیاز به دست آورد؛ اما قهرمان نشد. به نظرم 
باوجود رقبایی مثل پرسپولیس و اســتقلال باید امتیازات بیشتری 
نسبت به فصل گذشته جمع کند. مسئولان سپاهان هم در این فصل 

هدف گذاری تیم را روی کسب ۷0 امتیاز گذاشته اند.

کمبود بازیکن به سپاهان ضربه نمی زند
وی درباره نیمکت خالی ســپاهان و غیبت ۶ بازیکــن این تیم گفت: 
محمد کریمی و نورافکن بازیکنان تاثیرگذار بودند که مصدوم شــدند؛ 
اما بقیه بازیکنان جدید اضافه شدند. بازیکنانی مثل کاوه رضایی هنوز 
با سپاهان هماهنگ نشده و مورایس اسکلت گذشته اش را حفظ کرده 
و با همان بازیکنان ادامه می دهد. البته نیمکت قوی هم مهم اســت 
اما با همین تعداد غایب هم این تیم آنقــدر بازیکن باکیفیت دارد که 
مشکلی نداشته باشد و کمبود بازیکن به این تیم ضربه نمی زند. از دابو 
هم شناختی ندارم؛ اما عیسی آل کثیر می تواند به تیم کمک کند. او در 

زمانی که مصدوم نبود، مهره تاثیرگذاری بود.

مربی سابق سپاهان در رابطه با حواشــی اخیر این تیم گفت: در این 
چند سال روی سپاهان هجمه زیاد بوده و برخی از رقبا مسائل کوچک 
سپاهان را بزرگ می کنند تا بتوانند از ضعف های باشگاه استفاده کنند. 

سپاهان هر کاری انجام می دهد، براساس اسناد و مدارک است.
بهادرانــی درباره ادامــه فصــل و پیش بینی اش از لیــگ برتر گفت: 
تعطیلی لیگ به ضرر ســپاهان اســت چــون روی دور برد اســت و 
این تعطیلــی ممکن اســت روی کار تیــم تاثیر بگذارد. ان شــاءا... 
در ادامه ســپاهان همین روند را ادامــه دهد و در کــورس قهرمانی 
 باقی بمانــد. در فوتبال ایران همیشــه چند تیم در کــورس قهرمانی

 هستند.
بهادرانی در پایان عنوان کرد: پرســپولیس، اســتقلال بــه همراه گل 
گهر امســال جزو تیم های مدعی هســتند. تراکتور هم تغییر و تحول 
زیاد داشت و ممکن اســت آن ها را عقب بندازد؛ اما در هر صورت این 
تیم باشــخصیت اســت و مربی خوبی دارد. تراکتور به راحتی پا پس 
نمی کشد. نمی شود پرسپولیس را انکار کرد چون بسیار تیم باکیفیت 
و هماهنگی دارد. رقیب اصلی ســپاهان، پرســپولیس است و مثل 

سپاهان تغییرات بسیار کمی دارد.

خبر روز

سپاهان نوین، دوباره لیگ برتری شد
تیم هندبال سپاهان نوین برخلاف انصراف از حضور در لیگ برتر پیش از قرعه کشی، باز هم خود را 
برای حضور در لیگ آماده خواهد کرد.پس از مکاتبات رســمی مدیران تیم هندبال سپاهان نوین و 
فدراسیون هندبال و با توجه به بازه زمانی که جهت انجام امور اداری در نظر گرفته و اعلام شد، تیم 
سپاهان نوین اصفهان با انجام موارد مطرح شده در زمان تعیین شده رسما به عنوان تیم دوازدهم در 
جدول مسابقات لیگ برتر فصل 1403 _1402 قرار گرفت.به گزارش ایسنا، باشگاه سپاهان به عنوان 
پرافتخارترین باشگاه در رشــته هندبال پیش از این سیاست کلی خود را توجه و سرمایه گذاری بر 
نیروهای بومی مطرح کرده و قصد داشت یک تیم را راهی لیگ برتر کند، اما با مذاکرات انجام شده 
و با توجه به تعداد زیاد هندبالیست های اصفهانی، سپاهان نوین هم راهی لیگ برتر شده و در هفته 

نخست مسابقات مهمان تیم نفت و گاز گچساران خواهد بود.
 

طاهری: کمیته انضباطی تصمیم گیری می کند؛

سه هیچ شدن استقلال- سپاهان تشریفات دارد!
به گزارش »ورزش سه«، فرشــید طاهری مسئول کمیته نقل و انتقالات ســازمان لیگ در گفت وگو با 
شب های فوتبالی در خصوص اینکه باشگاهی در نقل و انتقالات تخلفی انجام داده یا خیر، عنوان کرد: نزد 
ما تخلفی از سوی باشگاه ها رخ نداده چون اگر یک باشگاه سقف بودجه مدنظر را رد کند، قرارداد مربی 
یا بازیکن جدیدش را ثبت نمی کنیم. وی یادآور شد: در قرارداد یک بازیکن بندی وجود داشت که طبق 
نوسانات قیمت دلار، قراردادش بالا و پایین برود و شــاید قرارداد او دلاری محسوب شود که مقرر شد 
کارگروه نقل و انتقالات در این باره اظهار نظر کنند.مسئول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ اضافه کرد: 
باشگاه استقلال از باشگاه سپاهان به خاطر عبور از سقف بودجه شکایت کرده که طبق قانون و دستورالعمل، 
درباره آن تصمیم گیری خواهد شــد.طاهری در خصوص اینکه گفته می شود در صورت تخلف سپاهان 
نتیجه بازی این تیم برابر استقلال سه بر صفر به سود آبی ها خواهد شد، ابراز کرد: سه بر صفر شدن بازی ها 
تشریفات دارد و براساس مستنداتی که شاکی در زمان مقرر ارائه می دهد، کمیته انضباطی نسبت به آن 
رسیدگی خواهد کرد.وی در واکنش به اینکه اگر همه چیز و مستندات ارائه شده توسط استقلال و تخلف 
سپاهان درست باشد، نتیجه سه بر صفر خواهد شد یا خیر، تاکید کرد: نتیجه سه بر صفر یکی از تنبیه ها 
خواهد بود؛ اگر در اجرای مقررات، قانون گذار برای شکایت این مورد را لحاظ کند و مستندات هم وجود 

داشته باشد، کمیته انضباطی تصمیم گیری نهایی را خواهد کرد.
 

 »قلعه نویی« فرشته نجات »گل محمدی« شد
فهرست تیم ملی فوتبال برای دو دیدار دوستانه برابر بلغارستان و آنگولا درحالی منتشر شد که این لیست با 
واکنش های متفاوتی روبه رو شد و حضور برخی نام ها و غیبت عده ای دیگر در آن توجهات زیادی را به خود 
جلب کرد.البته نباید فراموش کرد که امیر قلعه نویی تیمش را برای دو دیدار تدارکاتی دور هم جمع کرده و 
شاید برخی انتخاب هایش بیشتر جنبه آزمون و خطا داشته باشد . علیرضا بیرانوند، پیام نیازمند، محمدرضا 
اخباری، میلاد محمدی، احسان حاج صفی، رامین رضاییان، صادق محرمی، مرتضی پورعلی گنجی، محمد 
دانشگر، روزبه چشمی، محمدحسین مرادمند، علی کریمی، میلاد سرلک، سعید عزت اللهی، علی علی زاده، 
وحید امیری، محمد محبی، مهدی ترابی، علیرضا جهانبخش، سامان قدوس، احمد نوراللهی، رضا اسدی، 
مهدی طارمی و شهریار مغانلو نفرات دعوت شده به این اردو هستند.حضور مغانلو که در لیست قبلی با این 
توجیه که ظاهرا به دلیل مسائلی غیرفوتبالی خط خورده بود و این بار دوباره در فهرست قرار گرفته از نکات 
جالب ماجراست. کنعانی نیز به دلیل اخراجش در فینال تورنمنت کافا و رفتارهای عجیبش پس از دریافت 
کارت قرمز در این لیست نیست و سردار آزمون هم با این توضیح که مصدوم بوده، هنوز شرایط حضور در 
بازی را ندارد و می خواهد در تمرینات رم حاضر شود، از فهرست تیم خط خورده است. سامان قدوس هم 
پس از اینکه مدتی بدون تیم بود و دوباره به برنتفورد برگشت از سوی قلعه نویی دعوت شده و جالب اینکه 

علی علی زاده، انتخاب عجیب ژنرال در اردوی قبلی باز هم دعوت شده است. 

کافه ورزش

مربی سابق تیم فوتبال ذوب آهن: 

ذوب آهن در مسیر درستی 
قرار گرفته است

مربی سابق تیم فوتبال ذوب آهن با تمجید از 
عملکرد این تیم در هفته های گذشته گفت: 
ذوب آهن دوندگی و جنگندگی بالایی دارد و 
با تفکر بازی می کند و در مسیر درستی قرار 
گرفته است.رســول کربکنــدی در گفت وگو 
با خبرنگار تســنیم در اصفهان، با تمجید از 
عملکرد تیم فوتبــال ذوب آهن در چند هفته 
اخیر،اظهــار داشــت: ذوب آهن نســبت به 
گذشته بسیار امیدوار کننده تر بازی می کند 
و در مســیر خوبی قرار گرفته است؛ هر چند 
در دو بازی آخــر از داوری لطمه خورد و چه 
پنالتی مقابل ســپاهان و چه گلی که مقابل 
پرسپولیس دریافت کردند، هیچ کدام درست 
نبود.وی با اشاره به عملکرد خوب ذوب آهن 
مقابل پرســپولیس، یادآور شد: ذوب آهن 
دوندگی و جنگندگی بالایــی دارد و با تفکر 
بازی می کند و حتی مقابل پرســپولیس با 
پرسی که داشتند، بازیکنان این تیم را جوری 
تحت فشــار قرار دادند که به خودشــان گل 
زدند.مربی سابق ذوب آهن با تاکید بر اینکه 
سبزپوشــان اصفهانی در مسیر درستی قرار 
دارند، گفت: در آینده بازی های بهتری را هم 
از ذوب آهن خواهیم دیــد؛ پرس کردن نیاز 
به آمادگی جسمانی بالایی دارد و مشخص 
اســت که ذوب آهــن بدنســازی خوبی را 
انجام داده اســت؛ وقتی تیمی می تواند 90 
دقیقه کار پرس را انجام دهد، نشــان دهنده 
بدنسازی خوب آن تیم است و در این مسیر 
نیروی جوانی هم خیلی به ذوب آهن کمک 
می کند و اگر اعتماد به نفس بیشتری داشته 
باشــند و بتوانند اشــتباهات دقایق آخر را 
کاهش دهنــد، نتایج بهتری هــم خواهند 
گرفت.وی خاطرنشــان کرد: البته بالا بودن 
ضریب اشــتباهات در بیــن بازیکنان جوان 
طبیعی اســت؛ ذوب آهن مقابل سپاهان و 
پرسپولیس خیلی خوب بازی کرد و حقش 
3 امتیاز بود؛ اما روی چند اشــتباه مدافعان 
امتیازات را از دست دادند و نباید اجازه دهند 

در دقایق آخر چنین اتفاقاتی رخ دهد .

در این چند سال روی سپاهان هجمه زیاد بوده و برخی 
از رقبا مسائل کوچک سپاهان را بزرگ می کنند تا 
بتوانند از ضعف های باشگاه استفاده کنند. سپاهان هر 

کاری انجام می دهد، براساس اسناد و مدارک است

سوژه روز

عکس خبر

 تمرین تیم ملی 
فوتبال امید

اولین تمرین تیم ملی فوتبال 
امید کشورمان جهت حضور در 
مسابقات مقدماتی انتخابی 
المپیــک تابســتانی پاریس 
عصرجمعه 10 شهریور زیر نظر 
رضا عنایتی، سرمربی تیم ملی 
امید در مجموعه ورزشی نفت 

شهرک تهرانسر برگزار شد.

در حالی که با جدایی چهار مهاجم، پرسپولیس فقر 
شدیدی را در خط حمله احساس می کند، کادرفنی 
این تیم همچنان به دنبــال جذب مهاجم خارجی 
اســت و گزینه های مختلف خط حمله را بررســی 
می کند.اخیرا  مهرداد خانبــان که به نظر ماموریت 
بررسی مهاجمان معرفی شده و ســایر گزینه ها را 
برعهده گرفته، با انتشــار چند استوری خبر از روند 
کار خود داد و اعلام کرد که همچنان این جســت 

وجو ادامه دارد.
بر اســاس گفته اعضای کادرفنی پرسپولیس، در 
این مدت فیلــم بازی بیش از 80 مهاجم توســط 
مربیان این تیم مورد بررسی قرار گرفتند؛ اما هیچ 
یک از آنها چنــدان موردتوجه یحیی قرار نگرفتند و 

دو گزینه موردنظر نیز شــرایط حضور در لیگ برتر 
ایران را نداشتند.

در استوری مهرداد خانبان صفحه ترانسفر مارکت 
یکی از گزینه های پرسپولیس را قرار داده که سابقه 
مصدومیت او را نشــان می دهد. ایــن بازیکن که 
نامش در این صفحه منتشر نشده، سابقه بیش از 
20 مصدومیت از نواحی مختلف را دارد و به وضوح 
ریسک خرید بالایی را متوجه خود می کند که شاید 

حتی این ریسک از شیخ دیاباته هم بیشتر باشد.
جالب اینکه کمی جســت وجوی بیشــتر نشــان 
می دهــد او اســتفن یووتیــچ، مهاجــم ســابق 
منچسترســیتی اســت کــه در آخریــن روزهای 
فوتبالش شــاید چندان هم بی میل نباشد راهی 

لیگ برتــر ایران شــود؛ امــا حتی ایــن مهاجم 
ســالخورده نیــز درخواســت میلیــون دلاری از 

پرسپولیس دارد.
شنیده های خبرنگار ما حاکی از آن است که باشگاه 
پرســپولیس بودجه ۶00 هزار دلاری را برای جذب 
مهاجم خارجی در نظر گرفته کــه عدد پایین تری 
نســبت به دســتمزد یورگن لوکادیا و عــدد بالاتر 

نسبت به قرارداد شیخ دیاباته است.

 یک جای خالی برای مدعی آقای گلی؛

مهاجم 600 هزار دلاری در پرسپولیس!
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شهردار اصفهان مطرح کرد:

تسلط و مهارت نیروهای خدمات شهری اصفهان بر پاکیزگی 
شهر کربلا

شــهردار اصفهان با اشاره به تســلط، فرهنگ و مهارت نیروهای خدمات شــهری برای پاکیزگی 
محدوده محول شده شــهر کربلا، گفت: به همت تمام نیروهای خدوم شهر اصفهان، نصف جهان 
نیز به عنوان بهترین شهر از نظر نظافت شهری شناخته می شود.به گزارش خبرنگار اعزامی ایمنا به 
کربلای معلی علی قاسم زاده، در بازدید از محل اسکان خدمت رسانان شهرداری اصفهان به زائران 
اربعین حسینی اظهار کرد: موقعیت حال حاضر، آرزوی هر ایرانی، مسلمان و شیعه بوده است و 
چه جهادها و خون ها برای این موضوع ریخته شد تا بتوان به کربلا رسید.وی افزود: عشق مبارزان 
دفاع مقدس این بود که سینه خیز به کربلا و غلامی اباعبدا... برسند و اینکه در حال حاضر شما به 

اینجا رسیده اید، برای همیشه نام شما در بین زائران و خدمت گزاران خواهد ماند.
شــهردار اصفهان خاطرنشــان کرد: پاکیزگی معابر در شــهرهای نجف و کربلا را مشاهده کردم؛ 
»انصافا« که هیچ کجا همانند معابر محول شده به شهرداری اصفهان منظم نبود که نشان می دهد 
تسلط، فرهنگ و مهارت نیروهای نصف جهان بهتر اســت و به همت تمام نیروهای خدوم شهر 
اصفهان، نصف جهان نیز به عنوان بهترین شــهر از نظر نظافت شهری شناخته می شود.وی گفت: 
امیدوارم نیروهای خدمات شهری از حضور در کربلا بهره مند شوند و بتوانیم این نیروها را به اتفاق 
خانواده خود به سفر مشهد اعزام کنیم.وی اضافه کرد: یکی از توفیقات امروز من، زیارت نوکران 
اباعبدا...است و یکی دیگر از افتخاراتم این است که نوکر، نوکران اباعبدا... باشم.قاسم زاده تاکید 
کرد: قرار شده اســت نیروهای خدمات شهری حرم های کاظمین و ســامرا نیز مشرف شوند تا 

زیارت عتبات آن ها تکمیل شود.

با اعتباری بالغ  بر ۴۳ میلیارد ریال انجام شد؛
اجرای شبکه آبیاری قطره ای تحت فشار در منطقه 5 اصفهان

مدیر منطقه پنج شهرداری اصفهان گفت: پروژه آبیاری قطره ای تحت فشار در این منطقه با هدف 
صرفه جویی در مصرف آب، افزایش راندمان آبیاری و افزایــش کیفیت آن با اعتباری بالغ  بر ۴۳ 
میلیارد و ۴۴۷ میلیون و ۳۰۰ هزار ریال اجرا شد.حسین کارگر در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار 
کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون احداث آبیاری قطره ای تحت فشــار در منطقه پنج شهرداری 
اصفهان به مســاحت ۱۲۷۷۰۰ متر مربع با اعتباری بالغ بر ۴۳ میلیارد و ۴۴۷ میلیون و ۳۰۰ هزار 
ریال انجام شد.وی با بیان اینکه طی چند سال اخیر با مشکل کم آبی و بحران آب روبه رو بودیم، 
افزود: انتخاب شیوه آبیاری مناسب نقش بسزایی در یک پروژه آبیاری و موفقیت آن ایفا می کند، 
از این رو رویکرد ما این است که از آبیاری ســنتی فاصله گرفته و به آبیاری مدرن و مکانیزه روی 
آوریم تا بتوانیم راندمان آبیاری را افزایش دهیم. مدیر منطقه پنج شــهرداری اصفهان با اشــاره 
به احداث آبیاری قطره ای تحت فشــار در این منطقه تصریح کرد: این طرح با هدف صرفه جویی 
در مصرف آب، افزایش راندمان آبیاری و افزایش کیفیت آن اجرا می شــود.وی با بیان اینکه در 
پارک ها و بوســتان های سپاهان شــهر احداث آبیاری قطره ای تحت فشــار انجام گرفته است، 
گفت: این بوستان ها شامل پارک تعاون ۱و۲ به مســاحت ۴۸۰۰ متر مربع، پارک جنگلی بعثت 
به مســاحت ۱۱۰۰ متر مربع، پارک توحید به مساحت ۳۰۰۰ مترمربع، پارک روحانیت به مساحت 
۱۵۰۰ مترمربع، اتوبان شهید دستگردی به مســاحت ۱۵۰۰ مترمربع، بوستان سپیدار به مساحت 
۱۵۰۰ مترمربع، پارک کوهستانی صفه به مســاحت ۱۰۰۰۰۰ مترمربع، کوی امام جعفر صادق ۹۰۰۰ 
مترمربع و آبیاری بابلر در خیابان حسین آباد به مساحت ۲۸۰۰ متر مربع است. کارگر خاطرنشان 
کرد: از مزایای آبیاری تحت فشار صرفه جویی، افزایش راندمان تا ۶۵ درصد، توزیع یکنواخت آب، 
بهره وری آب، بهبود مدیریت، افزایش کیفیت و عملکرد، تامین آب به موقع و به اندازه متناســب 

با نیاز آبی گیاه است.

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خبر داد:

اعزام بیش از ۳۸ هزار زائر پیاده روی اربعین از پایانه های مسافربری 

مدیرعامل سازمان پایانه های مســافربری شهرداری اصفهان گفت: از 
اواخر مردادماه تا دهم شهریورماه سال جاری بیش از ۳۸ هزار نفر زائر 
پیاده روی اربعین از طریق پایانه های کاوه، صفه و جی به چهار مرز زیارتی 
کشور اعزام شدند.ابوالفضل توکلی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشاره 
به تردد مسافران از پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان از ابتدای 
سال تا پایان مردادماه اظهار کرد: ســه میلیون و ۶۳۸ هزار و ۷۵۲ نفر 
مسافر درون شهری و برون شهری طی پنج ماه گذشته توسط پایانه های 
مسافربری شهرداری اصفهان جابه جا شدند که بیش از یک میلیون و 
۲۰۰ هزار نفر سفر درون استانی و بیش از دو میلیون و ۴۳۸ هزار و ۶۰۰ نفر 

سفر برون استانی بوده است.
وی افزود: طی پنج ماه گذشته، بیشترین ســفرهای برون استانی به 
شهرهای تهران، شــیراز، مشهد، اهواز و ایذه، شــهرکرد، یزد، زاهدان و 
کرمان گزارش شده اســت.مدیرعامل ســازمان پایانه های شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: تعداد کل شــرکت های مســافربری شهرداری 
اصفهان ۴۵ شــرکت در پنج پایانه کاوه، صفه، جی، زاینده رود، صمدیه 
است که روزانه تعداد زیادی از مسافران درون و برون استانی را جابه جا 
می کنند.وی با اشاره به اینکه از مردادماه جاری پایانه های مسافربری 
شهرداری اصفهان مقدمات اعزام زائران پیاده روی اربعین را آماده کرد، 

گفت: طی جلساتی که با مسئولان اداره کل راهداری برگزار شد، موضوع 
کمبود اتوبوس های مسافربری در طول رفت و برگشت زائران از اصفهان 

به مرزهای جنوبی مطرح و برنامه ریزی اعزام صورت گرفت.
توکلی گفت: در همین راستا جهت ارائه خدمات شایسته به مسافران، از 
ظرفیت اتوبوس های شرکت فولاد مبارکه و ذوب آهن نیز جهت انتقال 
زائران استفاده شد.وی با اشاره به اینکه ســفرهای اربعین حسینی با 
اعزام نیروی های خدمه به مرزهای جنوبی کشــور برای آماده ســازی 
موکب ها از بیست وهفتم مردادماه سال جاری آغاز شد، اضافه کرد: از 
ابتدای شهریورماه به طور جدی متقاضیان پیاده روی اربعین روزانه از سه 

پایانه کاوه، صفه و جی به مرزهای جنوبی کشور اعزام شدند.
در حال حاضر کمبود اتوبوس برای اعزام به پیاده روی اربعین از اصفهان 
به سمت مرز نداریم و در صورت نیاز به خصوص برای برگشت زائران از 

ظرفیت شرکت های دیگر استفاده خواهد شد.
مدیرعامل سازمان پایانه های مســافربری شهرداری اصفهان با تاکید 
به اینکه آمار افراد اعزامی فقط مربوط به ســه پایانه مسافربری شهر 
اصفهان است، گفت: از اواخر مردادماه جاری تا دهم شهریورماه ۳۸ هزار 
و ۳۶۴ نفر زائر پیاده روی اربعین را با بیش از ۱۵۶۲ ســرویس به چهار 
مرز زیارتی کشور اعزام شــدند.وی افزود: از بیست وهفتم مردادماه تا 

پنجم شهریورماه جاری، ۱۶ هزار و ۶۴۴ مسافر با ۷۰۷ سرویس از طریق 
پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان به مرزهای مهران، شلمچه، 

چذابه و خسروی اعزام شدند.
توکلی اضافه کرد: همچنین آمار سفر اعزام زائران اربعین حسینی شهر 
اصفهان از ابتدای روز یکم تا دهم شهریورماه از محل پایانه های جی، ۴۹ 

سرویس با ۱۲۱۶ مسافر به مرز مهران گزارش شده است.
وی با اشــاره به اینکه پایانه کاوه اصفهان میعادگاه و گذر اصلی زائران 
پیاده روی اربعین مردم شهر اصفهان است، ادامه داد: از پایانه کاوه از 
روز چهارم تا دهم شهریورماه جاری به محل مرزهای چذابه، شلمچه و 
مهران ۶۳۰ سرویس با ۱۶ هزار و ۸۹۹ نفر مسافر اعزام شد.مدیرعامل 
سازمان پایانه های مسافربری شــهرداری اصفهان ادامه داد: از محل 
پایانه صفه نیز از چهارم تا دهم شــهریورماه به محــل مرزهای چزابه، 

شلمچه و مهران ۱۷۶ سرویس ۳ هزار و ۶۰۵ نفر مسافر را اعزام کردند.
وی در پایان با اشــاره بــه اینکه در صــورت نیاز به ظرفیت بیشــتر از 
اتوبوس های شرکت ها استفاده می شــود، گفت: در حال حاضر کمبود 
اتوبوس برای اعزام به پیاده روی اربعین از اصفهان به سمت مرز نداریم 
و در صورت نیاز به خصوص برای برگشت زائران از ظرفیت شرکت های 

دیگر استفاده خواهد شد.

 رییس مرکز ارتباطات مردمی شــهرداری اصفهان 
با بیان اینکه بخش بازخوردگیــری اینترنتی مرکز 
ارتباطات مردمی ۱۳۷ اصفهان فعال شــده است، 
گفت: فاز نخســت این بخش در مــورد نظافت و 
جمــع آوری زباله اســت و شــهروندان به صورت 
اینترنتی و آنلاین می توانند نظــرات خود را مطرح 
کنند.محمد قاســمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا 
اظهار کــرد: هفته گذشــته بیش از ۱۰ هــزار و۳۶۰ 

تماس از سوی شهروندان با سامانه ۱۳۷ شهرداری 
اصفهان برقرار شــده و کارشناســان ما پاسخگوی 
تک تک تماس هــا بودند و پیگیری هــای لازم در 
حال انجام اســت تا بــه نتیجه برســد.وی افزود: 
یکی از موضوعاتی که در فصل تابستان حساسیت 
شهروندان را افزایش می دهد، آبیاری فضای سبز 
است، اما آن ها باید اطلاع داشته باشند که آبیاری ها 
طبــق برنامه جــدول زمان بندی انجام می شــود.

رییس مرکز ارتباطات مردمی شــهرداری اصفهان 
تصریح کرد: موضوعی که از مدتــی قبل درباره آن 
تماس هایی از سوی شهروندان منطقه ۱۳ شهرداری 
این کلانشهر داشتیم، مربوط به کنارگذر بزرگراه شهید 
حبیب اللهی بعد از مخابرات بود، معبر یک طرفه ای 

که به تازگی دو طرفه شده است.
وی ادامه داد: گلایه هایی از ترافیک بالای این معبر 
داشتیم، مبنی بر اینکه با توجه به دو طرفه شدن این 
معبر، باید اصلاحات ترافیکی آن انجام شود که البته 
پیگیری های لازم انجام شده است.قاسمی با بیان 
اینکه بخش بازخوردگیری اینترنتی مرکز ارتباطات 
مردمی ۱۳۷ اصفهان فعال شده و فاز نخست این 
بخش در مــورد نظافت و جمع آوری زباله اســت، 
خاطرنشان کرد: نکته مثبت این است که شهروندان 
به صورت اینترنتی و آنلاین می توانند نظرات خود را 
مطرح کنند و در صورت نداشتن رضایت از اقدامات، 
می توانند علاوه بر ارسال تصویر مربوطه، توضیحات 

لازم را نسبت به محیط برای ما بنویسند.

 رییس مرکز ارتباطات مردمی شهرداری:

بخش بازخوردگیری اینترنتی سامانه 137 فعال شده است

از بیست وهفتم مردادماه تا پنجم شهریورماه جاری، ۱۶ 
هزار و ۶۴۴ مسافر با ۷۰۷ سرویس از طریق پایانه های 
ی مهران،  به مرزها اصفهان  مسافربری شهرداری 

شلمچه، چذابه و خسروی اعزام شدند

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان:
ایستگاه های خدمت به موکب های صلواتی مسیر پیاده روی 

جاماندگان اربعین در اصفهان اضافه می شود
مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان از اضافه شدن ایستگاه های خدمت به 
موکب های صلواتی مسیر پیاده روی جاماندگان اربعین در این کلان شهر خبر داد و گفت: نزدیک به 

۱۳۵ ایستگاه صلواتی در سه مسیر پیاده روی امسال جانمایی شده است.
روح ا... ابوطالبــی در گفت وگــو با خبرنگار ایمنــا، اظهار کرد: از دو ســال پیش در شــهر اصفهان 
مراســم پیاده روی برای جاماندگان اربعین شــکل گرفت که در ســه مســیر چهــارراه نورباران، 
فلکه فیض و میدان آزادی به ســمت گلســتان شــهدا مردم از هر جایی با خانواده خود به سبک 
پیــاده روی اربعین از مســیر نجف به کربــلا، پیــاده روی را آغاز می کردند و به گلســتان شــهدا 
می رســیدند و از برنامه های تدارک دیده شــده در این مــکان عرفانی بهره مند می شــدند.وی با 
بیان اینکه امســال برای ســومین ســال متوالی این مراســم با عنوان »الی اصحاب الحسین 
 )ع(« در حال برنامه ریزی اســت، افزود: در این راســتا دو دسته ایســتگاه های صلواتی در حال

  شکل گیری اســت.مدیرکل پیشــگیری و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان خاطرنشان 
 کرد: نزدیک به ۱۳۵ ایســتگاه صلواتی در این ســه مســیر جانمایی می شود و شــکل می گیرد. 
وی با بیان اینکه در حال حاضر ۱۵ ایستگاه بزرگ صلواتی در حال شکل گیری است و ۱۲۵ ایستگاه 
 دیگر نیز از ۲۴ ساعت قبل از روز اربعین به صورت مردمی برپا می شود و حال و هوای نجف تا کربلا 
را برای مــردم تداعی می کند، گفت: شــرکت کنندگان در مســیرهای مراســم پیــاده روی برای 
 جاماندگان اربعین، با توجه به فضاسازی انجام شــده، احساس می کنند که مسیر نجف تا کربلا را 

پیاده روی می کنند.
 ابوطالبــی ادامــه داد: نکته امســال این اســت کــه غیــر از ایســتگاه های پذیرایــی، میزهای
  مشــاوره و خدمت رســانی نیز در مســیر پیاده روی برای جاماندگان اربعیــن در اصفهان اضافه
  شده و خدمت رســانی به مردم برای نوجوانانی که قصد دارند کارهای جزئی همچون واکس زدن
  کفش افراد را انجــام دهد، امکان پذیر اســت.وی با بیان اینکه امســال ایســتگاه های خدمت

  به ایســتگاه های صلواتی پیاده روی جامانــدگان اربعین در اصفهان اضافه می شــود، اظهار کرد: 
 از تمام افرادی که قصد مشــارکت دارند درخواســت می شــود از طریق مراجعه به سامانه ای که
  جبهه فرهنگــی معرفی کــرده اســت، ثبت نام و نســبت بــه جانمایــی ایســتگاه صلواتی در

  مســیر پیاده روی اربعین اقــدام کنند.مدیرکل پیشــگیری و رفع تخلفات شــهری شــهرداری 
 اصفهان افــزود: هماهنگی های لازم با ســازمان آتش نشــانی برای بازدید ایمنی ایســتگاه های 
 صلواتی انجام شده اســت تا ایمنی متولیان موکب ها و مردم رعایت شــود، همچنین برای تامین

 آب و برق مورد نیاز موکب ها نیز هماهنگی لازم انجام شده است.

مدیر مجموعه جهانی کاخ موزه چهلستون:
مرحله جدید مرمت ایوان کاخ چهلستون اصفهان آغاز شد

مدیر مجموعه جهانی کاخ موزه چهلستون از آغاز مرحله هفتم مرمت تزئینات ایوان ستون دار کاخ 
چهلســتون اصفهان  خبر داد.به گزارش خبرگزاری مهر، عاصفه بدر اظهار داشــت: مرمت تزئینات 
ایوان ستون دار کاخ چهلستون از سال ۱۳۹۶ آغاز شد و طی ۶ مرحله مختلف، ۱۲ بخش از ۱۵ بخش 
سقف چوبی شامل مرمت تزئینات لایه چینی، طلا چسبان و نقاشی به اتمام رسید و سه بخش به 
همراه پیشانی ایوان باقی مانده بود.مدیر مجموعه جهانی کاخ موزه چهلستون ادامه داد: مرحله هفتم 
مرمت سه بخش باقی مانده سقف ایوان ستون دار کاخ شامل تثبیت و استحکام بخشی تزئینات 
معماری، موزون سازی رنگی، اصلاح مرمت های گذشته، برداشتن داغ ها، تثبیت و استحکام بخشی 
تزئینات طلا چسبان و لایه چینی و نقاشی اســت که با توجه به برنامه ریزی های انجام شده امید 

است تا پایان سال به اتمام برسد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

خدمت رسانی، لیاقت 
می خواهد

به گزارش خبرنگار اعزامی ایمن؛ لحظه به لحظه بر 
اشتیاقم برای رسیدن به حرمین افزوده می شود، 
هوا گرم اســت، آب زیاد می نوشم و بیشتر از آن 
به یاد اهل البیت )ع( هستم که لب تشنه روز عاشورا 
مصیبت دیدند یا به شهادت رسیدند.می خواستم 
بدانم هر کدام از خدمتگزاران به چه دلیل این کار را 
انجام می دهند، سراغ یکی از آن ها رفتم، به محض 
اینکه صدایش زدم، دست از کار کشید؛ خودم را 
معرفی کردم؛ از او پرسیدم خدمت رسانی به زائران 
حسینی چه نکته ای دارد، چند لحظه درنگ کرد 
و با لهجه زیبای اردستانی گفت: »خدمتگزاری 
نکته نداره، عشــق داره.«احساس کردم درست 
می گوید، خدمت رســانی نکته ای ندارد، حرفی 
ندارد، اما عشــق، اراده و لیاقت دارد.در حالی که 
داشتم به حرف های این خدمتگزار فکر می کردم، 
سراغ یکی از پاکبانان رفتم و پرسیدم: »برای چه 
خدمتگزار زائران هستی؟« پاسخ داد »عشق«!سر 
شانه اش زدم، خسته نباشید گفتم و از کنارش رد 
شدم، اما حرف ها که نه، حرفش مرا نگه داشته 
بود؛ »عشق« ذهنم را به سمت شعری برد: »این 
حسین کیست که عالم همه دیوانه اوست«.به 
راهم ادامه دادم تا اینکه مسیر شارع الشهدا تمام 
و شارع روضتین آغاز شــد؛ فردی در حال چای 
ریختن بود که از او درباره کمک کــردن به زائران 
اربعین حسینی پرسیدم؛ گفت: »به نظرم بهترین 
جمله این اســت که هر زائر یک خادم باشــد.« 
پرســیدم چرا؟ گفت: »به نظرم اگر همه نظافت 
را رعایت کنند و همه ســعی کنند خود را مسئول 
بدانند، شرایط بهتری در شهر کربلا می بینیم.«از 
چندین نفر دیگر هم سوالم را پرسیدم که هر کدام 
پاسخ خود را داشتند؛ یکی از نذر کریمانه عاشقان 
حســینی، دیگری از شــیفتگی، فرد دیگری از 
اینکه هر جارو مانند یک عهد است و بسیار موارد 
دیگری که ذهــن هر کس را بیــش از پیش به 
 سمت حســین ابن علی )ع( می برد، می گوید.

فردی می گفت من به نیابت یکی از دوســتانم 
نمازی به جــا آوردم و زیارتنامه خواندم تا حق او 
را ادا کرده باشم، از این ها گذشته خدمت رسانی 
نوعی عهد با امام )ع( است و می تواند ضامن 

ما باشد.

 مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان گفت: بهتر است فعالیت های خدمت گزاران زائران اربعین حسینی را وصف نکنیم و آن را به حساب آن ها 
با امام حسین )ع( بگذاریم، زیرا این امام همام بدهکار هیچ کس نخواهد ماند.علی حاجیان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اعزامی به کربلای معلی اظهار کرد: 
بعضی مواقع وصف کردن، موجب می شود آن اتفاق کوچک شود و از بین برود، بنابراین گاهی نباید آن را وصف کرد.وی افزود: موضوع خدمت رسانی کارکنان 
شهرداری اصفهان به زائران اربعین حســینی را نباید وصف کرد، زیرا زمانی از عقل حرف می زنیم و مثال آن همان »دو، دو تا چهار تاست« و منطق دارد، اما 
زمانی عقل کم آورده و عشق به میدان می آید و چیزی ماورای منطق را پیشنهاد می کند.مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان خاطرنشان کرد: 
در حال حاضر چیزی ماورای عشق در خدمت گزاری به زائران اربعین حسینی می بینم و چیزی وجود دارد که حتی قابل دیدن نیست.وی ادامه داد: بهتر است 
این فعالیت ها را وصف نکنیم و آن را به حساب آن ها با امام حسین )ع( بگذاریم، زیرا این امام همام بدهکار هیچ کس نخواهد ماند.حاجیان با بیان اینکه 
امام سجاد)ع( می فرمایند: »خادمکم، سیدکم« یعنی کسی که خدمت گزاری می کند، تاج سر آن گروه خواهد بود، اضافه کرد: امیدواریم تمام خدمت گزاران 

زائران امام حسین )ع( اجر معنوی این سفر را از حضرت زهرا )س( بگیرند و چقدر خوب است که رزق دائمی همه، سفر کربلا باشد.

امام حسین )ع( بدهکار هیچ کس نخواهد ماند

گالری نقش قلم، 
میزبان نمایشگاه نقاشی 

 گــذر فرهنگی چهارباغ عباســی و 
گالــری نقش خانــه اش میزبان 
تعداد ۵۰ اثر از مهسا الوندی است. 
به گــزارش ایســنا، علاقه مندان به 
بازدید از نمایشگاه آثار هنری مهسا 
الوندی، می توانند تا ۱۴ شهریورماه 
هر روز از ساعت ۱۷ تا ۲۰ بعدازظهر 

به گالری نقش قلم مراجعه کنند.

عکس خبر



   

چاپخانه: شاخه سبز   آدرس:جاده قدیم قم- کاشان، خیابان امیرکبیر دوم، بوستان سوم، آخرین کارخانه سمت راست

صاحب امتیاز: شرکت توسعه رسانه برتر زاینده رود   
مدیرمسئول: بهمن زین الدین

نشانی: اصفهان، خیابان ارتش، جنب پل حسین آباد، ساختمان 119، واحد 3
تلفن: 8-36284167-031     فکس: 36284166

یکشنبه  12  شهریور  1402 /  17  صفر  1445  /  3  سپتامبر    2023 / شماره 3896 

رتبه: 3    ضریب کیفی روزنامه: 53.4

حدیث زاهدی حسینعلی نریمانی، معاون فنی اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری اصفهان  با اشــاره به سهم 
کاشــت 20 میلیون اصله درخت طی 4 سال در اســتان اصفهان گفت: منابع 
طبیعی استان متعهد شده طی چهار سال با مشارکت صنایع آلاینده، جوامع 
محلــی، ادارات و ارگان های دولتی، انجمن ها و تشــکل هــای مردم نهاد، 
شهرداری ها، دهیاری ها، پادگان های نظامی و انتظامی و کشاورزان 20 میلیون 
اصله نهال بــکارد.وی در ادامه افزود: با توجه به اینکه در ســال 1402 باید در 
حدود 4 میلیون اصله درخت در استان کاشته شود، مذاکراتی با گروه توپخانه  
22 شهرضا انجام و در این راستا تفاهم نامه ای منعقد  شد.معاون فنی اداره 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان  در این خصوص توضیح داد: ســهم 
شهرستان شهرضا در این طرح، کاشت 340 هزار اصله درخت است که پس از 
بازدید 2 ماهه محدوده و بررسی  مقدمات کار اعم از شرایط اقلیمی، موقعیت، 
خاک، توپوگرافی، ژئوگرافی و بارندگی های خوبی کــه دارد، نوع گونه ای که 
انتخاب شده، بذر بادام کوهی است که بدون آب هم می تواند در این منطقه 
رشد و نمو خوبی داشته باشــد.وی اضافه کرد: در این تفاهم نامه کاشت 600 
هزار بذر بادام اســکوپاریا در  200 هکتار از اراضی پــادگان توپخانه 22 ارتش 
جمهوری اسلامی ایران در شهرستان شهرضا  اجرا خواهد شد.نریمانی با بیان 
اینکه کل هزینه ها اعم از کاشت و برداشت و مراقبت توسط پادگان توپخانه 
22 انجام می شود، اظهارداشت: اگر قرار بود این کار با بخش خصوصی انجام 
شود حدود 2 میلیارد تومان هزینه در برداشــت ولی اکنون به صورت رایگان 

توسط توپخانه انجام خواهد شد.وی ادامه داد: سهم اجرایی سازمان منابع 
طبیعی و آبخیزداری نیز در این پروژه، نظارت بر پروژه و تامین بذراســت که 
خوشبختانه بذر خریداری و در اختیار پادگان قرارگرفته شده است. معاون فنی 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری اصفهان در خصوص آینده این طرح گفت: 
با توجه به اینکه این طرح در محدوده پادگان اجرا شده، گروه 22 توپخانه می 
تواند از بذور این درختان استفاده کند و همچنین این طرح به حفظ خاک و 
تلطیف هوا در این منطقه کمک خواهد کرد.نریمانی در پایان خاطر نشان کرد: 
گودبرداری این طرح از روز سه شنبه آغاز شد و کاشت بذور در اولین بارندگی 
در پاییز اتفاق خواهد افتاد و تقریبا با شروع کاشت پروژه، کاشت یک میلیارد 

درخت را رسما در اصفهان شروع خواهیم کرد. 

همزمان با گرامیداشت یاد و خاطره شهیدان رجایی و باهنر، نشست  هم اندیشی 
مدیرکل و معاونین نوسازی مدارس اصفهان با جمعی از نخبگان استان  برگزار 
شــد.به گزارش روابط عمومی اداره کل نوسازی مدارس اســتان اصفهان، روز 
پنجشنبه ۹ شهریور ماه 1402، مدیرکل این اداره در جلسه ای با نخبگان استان 
به گفت و گو پرداخت.در این نشست مجید نسیمی، مدیر کل نوسازی مدارس 
استان اصفهان با بیان پیشینه ای از تشکیل سازمان نوسازی مدارس کشور و این 
اداره کل اقدامات صورت گرفته در زمینه تامین فضاهای آموزشی دانش آموزان را 
تشریح کرد.نسیمی از تعامل بیش از پیش نخبگان با این اداره کل استقبال کرد و 
گفت: ما همیشه به دنبال این تعاملات بوده ایم به گونه ای که در این زمینه چندین 
تفاهم نامه با دانشگاه های تراز اول استان منعقد شده است. همچنین آمادگی 
خود را در زمینه هرگونه همکاری با نخبگان و شرکت های دانش بنیان به جهت 
مرتفع شدن نیازهای فضای آموزشی و ساخت و ســاز اعلام می کنیم.در ادامه 
ورشابی، مسئول ارزیابی و نظارت بنیاد ملی نخبگان استان، از تشکیل کارگروه 
های مرکز حکمرانی عالمانه بنیاد ملی نخبگان استان خبر داد و گفت:طرح های 
خوبی در این بنیاد در حال اجراست و با تشکیل کار گروه های مختلف پتانسیل 

حل مســائل و ارائه راهکارهای اجرایی بیش از پیش فراهم شده است.در این 
نشست اعضا و نمایندگان کارگروه های مختلف از جمله مدیریت شهری و انرژی 
و همچنین کارشناسان حوزه معماری، آب، میراث فرهنگی و بناهای تاریخی به 

گفت و گو و تبادل نظر پرداختند.

شرکت مخابرات ایران در سومین دوره جشنواره روابط عمومی و مسئولیت 
اجتماعی موفق به دریافت نشــان عالی مســئولیت اجتماعی ، تقدیرنامه 
انجمن بین المللی روابــط عمومی و همچنین مهنــدس بیدخام، مدیرکل 
ارتباطات و امور بین الملل به عنوان ســفیر برتر مسئولیت اجتماعی انتخاب 

شد.
به گزارش اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شرکت مخابرات ایران، سومین 
دوره جشنواره روابط عمومی و مســئولیت اجتماعی )برند خوب( عصر روز 
سه شنبه 7 شهریور 1402، با حضور روابط عمومی سازمان ها و شرکت های 
پیشــرو در زمینه مســئولیت اجتماعی در مرکز همایش هــای بین المللی 
صداوســیما برگزار شــد که علی دارابــی، قائم مقام وزیر میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی و سکینه ســادات پاد، دستیار رییس جمهور در 

حوزه حقوق و آزادی های اجتماعی مهمانان ویژه آن بودند.
در این مراســم، نشــان عالی مســئولیت اجتماعــی و تقدیرنامــه انجمن 

بین المللی روابط عمومی)IPRA(، براســاس ارزیابی هــای بین المللی به 
شرکت مخابرات ایران تعلق گرفت.

آنه گرت آبــارزوا، رییس انجمــن بین المللــی روابط عمومی در بخشــی 
از پیــام خــود بــا بیــان اینکــه پیشــرفت اقتصــادی نبایــد منجــر به 
تاثیــرات منفی بــر جامعه شــود، عنــوان کرد کــه تنها بــاور بــه ابزارهای 
ارتباطــی و روابــط عمومی اســت که مــی تواند جلــوی ایــن موضوع را 
 بگیــرد و در این مســیر مســئولیت اجتماعی بایــد در کنار روابــط عمومی

 باشد.
در این جشنواره که هدف از برگزاری آن »کمک به توسعه فرهنگ سرآمدی 
ســازمانی و مدل تعالی و ســرآمدی از طریق روابط عمومی« عنوان شده، 
ممیــزی، ارزیابــی و تقدیــر از ســازمان های فعــال در زمینه مســئولیت 
 اجتماعی در ســه ســطح »در حال رشــد«، »رشــد یافته« و »پیشرو« نیز 

انجام شد.

مدیر کل بهزیستی اســتان اصفهان از افتتاح 487 طرح و پروژه بهزیستی در 
هفته دولت در استان خبر داد.ناصر چاووشی با تبریک هفته دولت گفت: 487 
طرح و پروژه در سطح بهزیستی استان اصفهان با اعتباری بالغ بر 8۹1 میلیارد و 
155 میلیون ریال اعتبار بخش دولتی و غیردولتی در هفته دولت به بهره برداری 
می رسد.وی با اشاره به اهمیت ایجاد اشتغال و مسکن برای مددجویان تحت 
پوشش بهزیستی افزود: از این تعداد طرح، 418 طرح اشتغال زایی و 60 طرح 
مسکن، در سطح بهزیستی استان در هفته دولت به بهره برداری می رسد.مدیرکل 
بهزیستی استان اصفهان گفت: افتتاح اتاق WHO آسایشگاه معلولین امیرکبیر، 
پروژه ساختمان معلولین و سالمندان کوثر اردستان، مرکز مشاوره، مرکز جذب 
و ساماندهی کودکان و متکدیان، مرکز توانبخشی و مجتمع خدمات بهزیستی از 

دیگرطرح های قابل افتتاح در هفته دولت است.

معاون مهندســی و ســاخت اداره کل راه و شهرســازی اســتان اصفهان از 
بهره برداری از 50 کیلومتر مسیر بزرگراهی در سال جاری خبرداد.

به گزارش خبرگزاری مهر، بهزاد شاهســوندی با اشاره به شناسایی 10۹ نقطه 
حادثه خیز در راه های اســتان اصفهان اظهار داشــت: با هــدف حذف نقاط 
پرحادثه و توســعه راه ها، 171 کیلومتر راه در قالب 27 قرارداد راهســازی در 

سطح استان اصفهان در حال احداث است.
وی افزود: طبق برنامه ریزی ها در مجموع 50 کیلومتر مسیر بزرگراهی امسال 

در استان اصفهان به بهره برداری می رسد.
معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان اضافه کرد: 
366 دســتگاه آبرو و 2۹ دهانه پل های تقاطع های بزرگ تر از هشت متر هم 

براساس قراردادهای راهسازی فعال استان اصفهان در حال احداث است.
شاهسوندی افزود: این اداره کل در صورت تامین منابع مالی، ظرفیت احداث 

سالانه 150 کیلومتر مسیر بزرگراهی در سطح استان اصفهان را دارد.
به گفته وی، محورهای دلیجان – میمه – اصفهان، اصفهان- شیراز، اصفهان- 
نایین و اصفهان- شــهرکرد، محورهای مســتعد تبدیل به آزادراه هســتند؛ 
همچنین بزرگراه ذوب آهن، اصفهان- کاشــان – قــم، اصفهان- دلیجان و 
اصفهان- شــهرضا پر رفت و آمدترین محورهای اســتان اصفهان محسوب 

می شوند.
شاهسوندی با بیان اینکه اســتان اصفهان رتبه نخست حمل بار و مقام سوم 
حمل مسافر را در کشــور دارد، گفت: باید توجه داشــت که استان اصفهان با 
یکصد و هفت هزار کیلومتر مساحت با ۹ استان کشور همجوار است و کریدور 
شمال به جنوب و شرق به غرب کشور محسوب می شود همچنین بیش از 10 
درصد حمل و نقل کشور از استان اصفهان می گذرد، از این رو ساخت و ارتقای 

راه های استان در اولویت است.

طی تفاهم نامه ای در جهت اجرایی شدن طرح کاشت یک میلیارد نهال در کشور رقم خورد؛ 

 کاشت 200 هکتار بادام اسکوپاریا توسط گروه توپخانه 22 شهرضا
 یگان نیروی زمینی ارتش ایران

شرکت مخابرات ایران موفق به دریافت بالاترین نشان مسئولیت 
اجتماعی شد

مدیر کل بهزیستی استان خبر داد:

افتتاح ۴۸۷ طرح در بهزیستی استان اصفهان همزمان با هفته دولت

معاون مهندسی و ساخت اداره کل راه و شهرسازی استان:

۵0 کیلومتر مسیر بزرگراهی در اصفهان امسال بهره برداری می شود

به مناسبت هفته دولت صورت گرفت؛

نشست هم اندیشی مدیرکل نوسازی مدارس با نخبگان استان

منبع: همشهری 
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